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تلازم کار فرهنگی و الزام قانونی در مدیریت مسئله حجاب
 صغری عاشوری  مسئله حجاب در جمهوری اســامی اغلب با یک رویکرد 
صفر و صدی مورد توجه سیاســت گذار و قانون گذار قرار می گیرد. گاه صرفاً با 
نگاه قانون مدارانه به آن توجه می شــود به طوری که فرهنگ سازی و کارهای 
فرهنگی در حاشیه قرار می گیرند. گاهی اوقات نیز صرفاً تمرکز بر کار فرهنگی 

می شود و قانون مهجور می ماند!
اما به راستی چاره حل مسئله ی حجاب در جامعه ما چیست؟! برای درک این 
سوال باید به اصل جامعه بازگشــت! اصل و اصالت جامعه ی ما اسامی است. 
جامعه اسامی مخصوص موحدان اســت، زیرا بر مدار توحید که عقیده مسلم 
اسام است استوار شــده است. توحید سلســله تکالیف و مسئولیت ها را برای 
مسلمانان و جامعه ی اســامی می آورد. این تکالیف و مسئولیت ها حقوقی را 
نیز به طور خــودکار برای افراد به بــار می آورد، بر زندگی فــردی و اجتماعی 

انسان ها سایه می افکند.

یادداشت

آگهی مناقصه عمومی

فرشاد شهسواری- شهردار نصیرشهر

شهرداری نصیر شهر در نظر دارد به استناد مجوز شورای اسلامی نصیر شهر اجرای پروژه 
تکمیــل و اجرای خیابان 30 متری امام رضا )ع( با اعتبــار 50/000/000/000 ریال از 
محل اعتبارات داخلی و از طریق برگزاری مناقصه عمومی به پیمانکار واجد شرایط و دارای 
گواهینامه صلاحیت و رتبه بندی معاونت برنامه ریزی و نظارت راهبردی ریاست جمهوری 
واگذار نماید. لذا از کلیه متقاضیان واجد شــرایط دعوت به عمل می آید تا ســاعت 12 
روز چهارشنبه 1402/03/24 با مراجعه به سامانه تدارکات الکترونیک دولت )ستاد( به 
آدرس www.setadiran.ir نسبت به مشاهده جزئیات و تهیه اسناد مناقصه عمومی و 
حداکثر تا ساعت 12 روز شنبه مورخ 1402/4/3 نسبت به ثبت پیشنهادهای خود اقدام 

نمایند ضمنا هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد. 
داشتن حداقل پایه پنج رشته راه و باند جهت شرکت در مناقصه الزامی است. 

شهرداری در رد یا قبول هر یک از پیشنهادها مختار است. 
سایر اطلاعات و جزئیات در اسناد مناقصه مندرج می باشد.

تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/03/17 تاریخ انتشار نوبت دوم:1402/03/24

 نوبت دوم

آگهي مناقصه عمومي
 نوبت اول به شماره 2002005769000017)مرحله اول(

پیام رئیسی شهـردار هشتگـرد

شهرداري هشتگرد در نظر دارد به استناد بودجه مصوب سال 1402 نسبت به برگزاري و انجام تشریفات قانونی مناقصه عمومی پروژه جدولگذاری 
و بازسازی جداول معابر اصلی و ضلع شمالی و جنوبی شهر، از طریق سامانه تدارکات الکترونیک دولت به شرح ذیل اقدام نماید.

1- نام و نشانی مناقصه گزار: شهرداری هشتگرد واقع در شهر هشتگرد – بلوار آیت اله خامنه اي – سایت اداری – ساختمان اداری شهرداری
2- نشانی محل اجرای پروژه : جداول معابر اصلی و ضلع شمالی و جنوبی شهر

3- موضوع مناقصه : جدولگذاری و بازسازی جداول معابر اصلی و ضلع شمالی و جنوبی شهر
4- مبلغ مناقصه: 18/349/000/000 ریال)به حروف هجده میلیارد و سیصد و چهل و نه میلیون ریال(

5- سپرده شرکت در مناقصه: مبلغ917/450/000 )به حروف نهصد و هفده میلیون و چهارصد و پنجاه هزار ریال( می باشد که می بایست به 
یکی از روشهای ذیل ارائه گردد: ضمانتنامه بانکی معادل مبلغ 5% که از تاریخ درج آخرین آگهی مناقصه دارای حداقل 120 روز اعتبار و قابل تمدید 

باشد یا واریز فیش نقدی به حساب 1001002091815 بانک شهر شعبه هشتگرد کد شعبه 539.
6- متقاضیان می بایست دارای حداقل رتبه 5 رشته راه و ترابری از سازمان مدیریت و برنامه ریزی باشند.

7- مناقصه گران جهت دریافت اسناد مناقصه می بایست از تاریخ 1402/03/27 لغایت 1402/03/31 از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
اقدام نمایند.

8- مدت اعتبار پیشنهادها)موضوع بند »ی« ماده »2« و بند »الف« ماده »21« قانون( می بایست از تاریخ ارائه پیشنهاد قیمت ها به مدت یک 
ماه اعتبار داشته باشد.

9- مناقصه گران جهت ارائه پیشنهادات می بایست از تاریخ 1402/03/31 لغایت 1402/04/12 از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت اقدام 
نمایند.

10- هزینه چاپ آگهی بعهده برنده مناقصه است. )1402/03/22(
تاریخ انتشار نوبت اول چهارشنبه :1402/03/24 تاریخ انتشار نوبت دوم یکشنبه:1402/03/28



تغییر ساختار شورای هماهنگی سران قوا
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در نشست مشترک بازرگانان ایران و ونزوئلا؛
رئیسی: موثرترین راه مقابله با تحریم  

قدرتمندشدن در زمینه اقتصاد است
رئیس جمهور بی اثرسازی تحریم و قدرتمندشدن در حوزه اقتصادی را 
موثرترین راه مقابله با تحریم ها دانست و گفت: جوانان ایرانی به وسیله 
شــرکت های دانش بنیان از تحریم ها فرصت ساختند و توانستند ایران 

را در برابر تکانه ها به آرامش و ثبات برسانند.
 آیت الله سید ابراهیم رئیســی در آخرین برنامه از روز اول سفر رسمی 
به ونزوئا، در نشست مشــترک بازرگانان دو کشور، تقویت فعالیت ها و 
همکاری های دانش بنیان را از جمله اقدامــات مهم در حوزه اقتصادی 

دانست و بر ضرورت ایجاد دفتر فناوری در ونزوئا تاکید کرد.
رئیس جمهور بی اثرســازی تحریم و قدرتمندشدن در حوزه اقتصادی 
را مؤثرترین راه مقابله با تحریم ها دانســت و خاطرنشــان کرد: جوانان 
ایرانی به وسیله شــرکت های دانش بنیان از تحریم ها فرصت ساختند و 

توانستند ایران را در برابر تکانه ها به آرامش و ثبات برسانند.
آیت الله رئیســی روابط میان ایران و ونزوئا را بســیار خوب توصیف و 
تصریح کرد: در جهت تسهیل و تسریع توســعه مبادلات اقتصادی، با 
اجرای توافقات انجام شــده، موانع گمرکی، بانکــی و تعرفه ای مرتفع 
خواهد شــد.رئیس جمهور با تاکید بر اینکه ظرفیت های به کار گرفته 
نشــده قابل ماحظه ای برای افزایش مبادلات اقتصادی میان ایران و 
ونزوئا وجود دارد، راه تحقق مناســبات ۲۰ میلیارد دلاری را فعالیت و 

سرمایه گذاری جدی میان دو کشور عنوان کرد.

رئیس جمهور وظایف سفرای ایران، دفاتر بازرگانی، خانه علم و فناوری 
و تمامی بخش های فعال در حوزه های صنعت، معــدن و امور بانکی را 
تسهیل امور تجاری میان دو کشــور و حل مشکات شرکت های ایرانی 

دانست.

علی آبادی وزیر صنعت، معدن و تجارت شد
نمایندگان مجلس شورای اسامی به »عباس علی آبادی« برای تصدی 

وزارت صنعت، معدن و تجارت رای اعتماد دادند.
 در جلســه علنی روز سه شــنبه ۲۳ خرداد مجلس شــورای اسامی، 
بررســی رأی اعتماد به وزیر پیشــنهادی صنعت، معدن و تجارت در 

دستور کار صحن علنی مجلس قرار گرفت.
»عباس علی آبادی« بــا ۱۸۷ رأی موافــق، ۵۸ رأی مخالــف، ۸ رأی 
ممتنع، ۲ رأی باطلــه از ۲۵۵ نماینده حاضر در مجلــس، رأی اعتماد 

گرفت و به عنوان وزیر صنعت، معدن و تجارت انتخاب شد.
قالیباف رئیس مجلس شورای اســامی در پایان گفت: امیدواریم این 

وزارتخانه در راستای رشد تولید گام های مهمی بردارد.
 عباس علی آبادی، )زاده ۱۳۴۰، اراک( اســتاد دانشــگاه و مدیر ارشد 

اجرایی ایرانی است و همه او را با مپنا می شناسند.
وی فارغ التحصیل کارشناســی مکانیک دانشــگاه صنعتی شــریف 
و کارشناسی ارشــد مکانیک دانشــگاه تهران بوده و دکترای خود را از 

دانشگاه خواجه نصیرالدین طوسی با رشته کنترل گرفته است.
علی آبادی، استادیار دانشــگاه امام حســین بوده و مدتی نیز ریاست 
دانشگاه صنعتی مالک اشتر را عهده دار بود، البته وی بیشتر ترجیح داده 
است در صنعت و بخش اجرایی فعالیت کند.وی فعالیت های اجرایی و 
مدیریتی خود را از جهاد سازندگی شــروع و سپس به وزارت نیرو رفت 
و در بخش پروژه های برق آبی وزارت نیــرو ادامه فعالیت داد و در بخش 

مدیریتی پروژه های سد و نیروگاه کرخه و کارون ۳ حضور داشت.
علی آبادی، سوابق اجرایی بســیاری در هر دو بخش دولتی و خصوصی 
دارد که از آن جمله می تــوان به فعالیت به عنوان معــاون برق و انرژی 
وزارت نیرو، مدیرعامل شرکت توسعه منابع آب و نیروی ایران، مجری 
بســیاری از طرح های صنعتی برای صنایع مختلف اعم از نیرو، معادن، 
فلزات، نفت، گاز و پتروشــیمی، ریلی، هوایی و غیره و همچنین رئیس 
هیأت مدیره و مدیرعامل گروه بزرگ صنعتــی مپنا برای مدت بیش از 
۱۵ سال - که این سال ها مقارن با رشــد فزاینده این گروه صنعتی بوده 
است- اشاره کرد.وی در دی ۱۳۸۸ از وزارت نیرو به گروه مپنا رفت و در 
۱۵ سال گذشته نیز در همین شرکت به فعالیت و مدیریت مشغول بوده 
اســت؛ شــرکت مپنا در زمان مدیریت علی آبادی روند صعودی و روبه 
رشد را طی کرده است به طوری که امروز یکی از شرکت های حائز رتبه 

در صنایع پیشرفته جهانی است.

بیانیه نمایندگان مجلس
هرگونه ممانعت از اجرای حقابه هیرمند مخالف 

قوانین بین المللی است
 نمایندگان مجلس شورای اســامی در بیانیه ای با یادآوری اشتراکات 
فرهنگی و تمدنی دو ملت ایران و افغانســتان تاکیــد کردند: هرگونه 
ممانعت از اجرای این حقابه نقض حقوق ملت ایــران و مخالف قوانین 
بین المللی اســت. این بیانیه که به امضای حدود ۲۰۰ تن از نمایندگان 
مجلس رسیده است، در جلســه علنی روز سه شنبه مجلس قرائت و در 
آن با تاکید بــر مطالبه حقابه هیرمند از مواضــع قاطع رئیس جمهور و 

دولت سیزدهم در این زمینه حمایت شد.
در این بیانیه آمده است: حقابه بین المللی هیرمند که ریشه در تاریخ ۲ 
کشور ایران و افغانستان دارد و حق طبیعی، بین المللی و تاریخی است 

مستقیماً به حیات و زندگی مردم منطقه ارتباط عمیق دارد.
این بیانیه افــزود: حقابه مردم شــریف ایران و مــردم نجیب و صبور 
سیستان و بلوچســتان از رودخانه هیرمند و تالاب بین المللی هامون 
که صیانت از آن رسالت جهانی اســت و تبعات خشکی و اکولوژیک آن 
متوجه کل منطقه و به طور قطع در افغانســتان خواهد شد لذا هرگونه 
ممانعت از اجرای این حقابه نقض حقوق ملت ایــران و مخالف قوانین 

بین المللی است.
نمایندگان در این بیانیه تاکیــد کردند: دو ملت ایران و افغانســتان که 
دارای تمدن و فرهنگ مشترک هســتند همواره در طول تاریخ و در فراز 
و نشیب ها و گذر زمان، فراوانی ها و کم آبی ها در کنار هم بوده اند. اکنون 
شرایط برای مردم سیستان به حدی دشوار اســت که اگر تا سه ماه دیگر 
آب به منطقه نرسد باید منتظر فاجعه انســانی در شرق کشور بود.امضا 
کنندگان این بیانیه همچنین گفتند: مواضع به حق رئیس جمهور و سایر 
نهادها مبتنی بر همین واقعیت اســت و مورد تأیید و حمایت نمایندگان 

مجلس شورای اسامی است.
نمایندگان مجلس یادآور شــدند: از حاکمان کشــور برادر و مســلمان 
افغانســتان که می داننــد چند میلیون افغانســتانی مهاجــر میهمان 
جمهوری اســامی هســتند، انتظار می رود به جای به کارگیری ادبیات 
نامناسب و غیردیپلماتیک هرچه زودتر نسبت به رهاسازی آب به سوی 
کشــور عزیزمان اقدام کننــد و نگذارند روابط دیرینه دو کشــور برادر و 

همسایه بیش از این خدشه دار شود.

تریبون

 رئیس کمیســیون تلفیــق بودجه مجلس شــورای 
اسامی گفت: ۵۸ درصد رشد نقدینگی در سال ۱۴۰۰ 

به دلیل اجرای سیاست ارزی ۴۲۰۰ تومانی بود.
 ســید شمس الدین حســینی در ســی امین همایش 
سالانه سیاســت های پولی، اظهار داشت: در سال های 
گذشته شرایط اقتصادی کشور به دلیل تحریم، کرونا و 

جنگ اوکراین با اختال رو به رو بود.
وی با تاکید بــر کنترل نوســانات اقتصــادی گفت: 
کنترل نوسانات اقتصادی هدف میانی است نه راهکار 
مشکات و ارتفاع پایین رشد اقتصادی و نوسان بالای 

آن دردسرهایی را برای کشور ایجاد کرده است.
این نماینده مجلس با اشــاره به رشد اقتصادی، گفت: 
در دهه گذشته رشــد اقتصادی بین منفی ۴ تا منفی 
۹ درصد متغیر بود و متوســط آن در ایــن دوره برابر 
۰.۸ درصد در ســال بوده اســت. در ســال های اخیر 

ســرمایه گذاری در کشــور برابر منفی ۲۴ 
تا هفت درصــد متغیر بوده اســت؛ بنابراین 
تثبیــت اقتصادی ضروری اســت.وی ادامه 
داد: البته این روزها شــاهد جوانه های رشد 
اقتصادی و ســرمایه گذاری را در آمار شاهد 
بودیم، اما نوســانات نرخ ارز این جوانه ها را از 
بین می برد.حســینی اظهار داشت: بسیاری 

بر این موضــوع اتفاق نظر داریم کــه عامل اصلی تورم 
نقدینگی اما سوال این اســت که عامل رشد نقدینگی 
چیســت و باز هم می گویند، کســری بودجه است با 
وجود اجمــاع در این بحث شــاهد هســتیم اصاح 

ساختاری بودجه تا اصاح یک سند تنزل می یابد.
عضو کمیســیون برنامه و بودجه مجلس با بیان اینکه 
وظیفه دولت تأمین نیازهای اساسی است افزود: تأمین 
کالاهای اساســی با تولید این کالاها متفاوت اســت 

و دولت در این ســال ها همواره در دام تولید 
گرفتار شده اســت، اما تجربه نشان می دهد 
که دولت ها تولیدکنندگان خوبی نیســتند.

وی با تاکید بر اینکه دولــت نباید کارفرمای 
بزرگ باشــد گفــت: دولت باید تســهیلگر 
پروژه ها باشــد و به تأمین سرمایه پروژه های 
عمرانی باشد نه اینکه کارفرمای این پروژه ها 

باشد.
حســینی گفت: دیده بانی بانک مرکزی در حکمرانی 
نظام پولی ضعیف اســت و این مربوط به یکی دو سال 
اخیر نیست و باید توجه داشته باشیم که سیاست های 

کان باید با هم هماهنگ باشند.
عضو کمیســیون برنامه، بودجه و محاســبات مجلس 
تصریح کرد: هنگامی که توصیه می شود از نظام شناور 
نرخ ارز به تثبیت ارز کوچ کنیم باید توجه داشته باشیم 

که درجه آزادی در کنترل پایه پولی متفاوت می شود و 
در این کنترل نرخ ارز باید ذخایر ارزی به میان آید و در 

نتیجه ذخایر ارزی تخلیه می شود.
وی در ادامــه گفت: رشــد نقدینگی در ســال ۱۴۰۰ 
نســبت به ســال قبل از آن برابر یک هزار و ۵۶ همت 
رشد داشت که ۹۸ همت از این رقم به دلیل این بود که 
دولت ارز را ۲۰ هزار تومــان می خرید و به تولیدکننده 
چهار هزار تومــان می فروخت و بنا بــر آمار ۵۸ درصد 
رشــد نقدینگی به دلیل اجرای سیاســت ارز ۴۲۰۰ 
تومانی بــودوی تصریح کرد: افزایش نــرخ ارز بر تورم 
تأثیر می گذارد و باید توجه داشــت که این تورم رشد 

اقتصادی را تحت تأثیر قرار می دهد.
نماینده مجلس گفت: ناگزیر هستیم به سمت تثبیت 
حرکت کنیــم، اما این امــر با ارز چنــد نرخی محقق 

نمی شود.

ارز

خریــدار   انتصــاب دبیر شــورای عالی 
هماهنگی اقتصادی ســران قوا بار دیگر این 
شــورا را در کانون توجهات قــرار داد و این 
ســؤال را به وجود آورد که محسن رضایی 
دقیقاً قرار اســت چــه مأموریت هایی را در 

دبیرخانه  جدیدالتأسیس شورا دنبال کند؟
 اقتصاد ایــران از دهه ها قبل با مشــکاتی 
ســاختاری مواجــه بــوده و در طــول 
زمان ایــن مشــکات در نتیجه شــرایط 
داخلــی و تحریم هــای ظالمانــه غــرب 
و تحــرکات خصمانــه خارجــی و برخی 
سیاســت گذاری های نادرســت دولت ها 
عمیق شده و پیامدهایی مانند رکود، تورم، 
جهش نرخ ارز، نظام بانکی ناکارآمد، رشــد 
شــدید نقدینگــی، کاهش شــاخص های 

رفاهی و… را به همراه داشته است.
اصا این مشــکات مســتلزم تصمیمات و 
اقدامات اساســی و متفاوت از روند روزمره 
بروکراسی اداری اســت که برخی از آنها با 
روی کار آمدن دولت سیزدهم کلید خورده 
اســت؛ اصاح نظــام بانکی، اصــاح نظام 
بودجه ریــزی و ایجاد انظبــاط مالی، رونق 

تولید و کاهش وابستگی به واردات و اصاح 
نظام مالیاتی نمونه هایــی از اقدامات انجام 

شده در این دوره است.
با این وجــود، اصاحات عمیــق اقتصادی 
یک جراحــی بزرگ را می طلبــد که عمده 
موضوعات آن فراقوه ای است و تنها با عزم و 
هماهنگی هر سه قوه و همگرایی و همراهی 
بخش های مرتبط با این حوزه ممکن خواهد 
شد و قوه مجریه به تنهایی امکان به سرانجام 
رساندن این جراحی را ندارد؛ چرا که هزینه 
اصاحات اقتصادی در برخــی حوزه ها بالا 
و کنترل پیامدهــای آن نیازمند یک مرکز 
فرماندهــی متمرکــز و چابک اســت که 
در کنار اختیــارات لازم بتواند به ســرعت 

تصمیم گیری و اقدام کند.
رهبر انقاب در همین راســتا و با این هدف 
در هشــتم اردیبهشــت ماه ۱۳۹۷ فرمان 
تشکیل شــورای عالی هماهنگی اقتصادی 
ســران قوا را صــادر کردند؛ شــورایی که 
تصمیم گیری درباره اصلی ترین مســائل و 
معضات اقتصاد کشــور، برنامه ریزی برای 
حمایــت از فعالیت هــای کان اقتصادی 

و طراحــی راهکارهای مقابله بــا تحریم ها 
و تهدیــدات این حــوزه را عهده دار اســت 
و نخســتین جلســه آن روز ۵ خــرداد 
۱۳۹۷ با حضور ۱۲ عضو اولیه متشــکل از 
رئیس جمهور، رئیس قــوه قضائیه، رئیس 
مجلس، معاون اول قوه قضائیه، دادســتان 
کل کشــور، معــاون اول رئیس جمهــور، 
وزیــر امــور اقتصــادی و دارایــی، رئیس 
ســازمان برنامه و بودجه، معاون اقتصادی 
رئیس جمهور، رؤســای کمیســیون های 
اقتصادی و برنامه و بودجــه و رئیس مرکز 

پژوهش هــای مجلس شــورای اســامی 
برگزار شــد اما به مرور ۵ عضو دیگر شامل 
رئیس کل بانک مرکزی، وزرای امور خارجه 
و کشور، رئیس دفتر رئیس جمهور و معاون 
سیاســی دفتر رئیس جمهور به ترکیب آن 
اضافه شــد و اعضایش به ۱۷ نفــر افزایش 

یافت.
ســرمایه گذاری، تــورم، اشــتغال، بهبود 
شــرایط نظام بانکی و موضوعات مربوط به 
تولید ملی از ســرفصل های مهم موضوعات 
اقتصادی تکلیفی از ســوی رهبر انقاب و 
دســتورکارهای اولویت دار شــورای عالی 
هماهنگــی اقتصادی ســران قواســت و 
محورهای دیگر نیز توســط خود شــورا که 
در واقع مأمور اتخاذ تصمیم های ســخت و 
راهبردی جهت اصاحات عمیق اقتصادی 

است، تعیین می شود.
رهبر معظم انقاب در خال ارائه ۱۴ راهکار 
برای حل مشکات اقتصادی کشور خطاب 
به این شــورا فرمودند: »ســتادی که در آن 
شــورای عالی هماهنگی ســه قوه تشکیل 
شده اتاق جنگ اســت و باید جهادی، قوی، 

پرحجم و با کیفیت کار کنید و شــبانه روز 
نشناسید.«؛ توصیه ای مهم و صریح که لزوم 
پرهیز شورا از روزمرگی و اتکا به مصوبه های 

غیرعملیاتی را به اعضایش متذکر شد.
پس از انتقاد رهبر انقاب از عملکرد گذشته 
شــورا و ضرورت اصاح و تقویت ساختار و 
کارکرد شــورای هماهنگی اقتصادی سران 
قوا متناسب با شرایط و تحولات روز، تسریع 
روند اصاحی مأموریت ها و اختیارات شورا 
با هدف تأمین منویات رهبری افزایش یافته 
و با اجماع سران قوا، مصوبات آن برای همه 

دستگاه ها به تأکید لازم الاجرا شد.
تغییر دیگر، تشــکیل دبیرخانه دائمی شورا 
با هدف ارتقــای کارشناســی و تخصصی 
موضوعات و پیگیری مصوبات تا اجراســت 
و وظیفه تدوین دستور جلسات و برنامه ها، 
برگزاری منظم جلســات شــورا، پیگیری 
مصوبات، تهیــه لایحه دو یا ســه فوریتی 
در موارد ضــروری، پیشــنهاد راهکارهای 
عملیاتی، ترســیم افق بلند مدت شورا، رفع 
موانع اجرایی و روشــنگری افکار عمومی را 

بر عهده دارد.

۵۸ درصد رشد نقدینگی سال ۱۴۰۰ به دلیل ارز ۴۲۰۰ تومانی بود

خریدار  رئیــس جمهور اســامی ایران 
روز گذشــته در صدر هیأتــی عالی رتبه به 
ونزوئا رفت؛ ســفری پنــج روزه به منطقه 
آمریکای لاتین که با هــدف ارتقای روابط 
در حوزه های اقتصادی، سیاســی و امنیتی 
بین تهران- کاراکاس صورت گرفته اســت. 
جزییات این ســفر مهــم را در این بســته 

خبری بخوانید.
»آیت الله ســید ابراهیم رئیســی« رئیس 
جمهور اســامی ایران که بامداد دوشنبه 
- ۲۲ خــرداد - در صــدر هیأتی سیاســی 
و اقتصــادی و در راســتای تقویــت روابط 
بــا کشــورهای دوســت و همســو، عازم 
کشــورهای ونزوئا، نیکاراگوئه و کوبا شده 
است، پس حدود ۱۶ ساعت وارد کاراکاس 
پایتخت ونزوئا به عنوان اولین مقصد سفر 

پنج خود به منطقه آمریکای لاتین شد.
این ســفر در شــرایطی انجام شد که پیش 
تر تعامات سیاســی و اقتصــادی ایران با 
کشــورهای منطقه آمریکای لاتین و تبادل 
ظرفیت های دوجانبــه در دولت های نهم و 
دهم رو به گســترش بوده اما در دولت های 
یازدهــم و دوازدهم روند نزولــی گرفت به 
طوری که در این هشــت سال تنها یک سفر 
به منطقه آمریکای لاتین، آن هم در حاشیه 
عزیمت به نیویورک برای شرکت در هفتاد 
و یکمین مجمع عمومی سازمان ملل متحد 
در ســال ۹۵ انجام شــد که طی آن رئیس 
دولت یازدهم برای شــرکت در هفدهمین 
اجاس ســران کشــورهای عضو جنبش 
غیرتعهــد و تحویل دادن ریاســت دوره ای 
این اجاس به ونزوئا ســفر کــرد و پس از 
شرکت در این اجاسیه، ســفر کوتاهی نیز 

به کوبا داشت.
اما دولت ســیزدهم توجهی ویژه ای به این 
پهنه جغرافیایــی دارد و همزمان با تقویت 
و توسعه روابط با همســایگان و کشورهای 
منطقه خاورمیانه، در صدد توسعه مناسبات 
با کشورهای آمریکای لاتین به عنوان حیاط 
خلوت آمریکا نیز برآمده است. ونزوئا که به 
عنوان یکی از نقاط مهم کانون دیپلماســی 
در دولت ســیزدهم بشــمار می رود، در دو 
ســال اخیر مســیر تازه ای برای گسترش 
همکاری ها در این زمینه توســط کاراکاس 

و تهران برنامه ریزی شده است.
نمود ایــن تعامــات؛ ســندی بلندمدت 
با ســرزمین نفت در ســفر یکســال اخیر 
»نیــکاس مــادورو«، رئیس جمهور ضد 
امپریالیســتی ونزوئا به تهران بوده است و 
این سفر رئیس جمهور کشورماه به منطقه 
آمریــکای لاتیــن ســفری دیپلماتیک و 

راهبردی برای جمهوری اســامی ایران در 
ابعاد اقتصادی، سیاسی و امنیتی است.

از طرفی با توجه به عُمــق روابط بین تهران 
و کاراکاس و ســفر رئیس جمهور به منطقه 
آمریکای لاتین، واکنش کاخ ســفید را هم 
به همراه داشــته که جــان کربی هماهنگ 
کننده ارتباطات راهبردی شــورای امنیت 
ملــی کاخ ســفید روز گذشــته در جمع 
خبرنــگاران در واشــنگتن درباره ســفر 
رئیس جمهوری ایران بــه آمریکای لاتین 
گفت که ایران باید در خصوص اهداف سفر 
رئیس جمهور این کشور به آمریکای لاتین 
صحبت کند. ما مسلماً نگران رفتار بی ثبات 
کننده ایران هســتیم و به انجام تمهیدات 

برای مقابله با این رفتار ادامه خواهیم داد.
این اظهارات در شرایطی بیان شد که ایران، 
ونزوئا، نیکاراگوئه و کوبا نگاه مشــترکی به 
مبارزه با نظام ســلطه دارند.رئیس جمهور 
پس از حدود ۱۶ ســاعت ســفر به منطقه 
آمریــکای لاتیــن ســاعت ۲۱:۴۹ دقیقه 
به وقت تهــران وارد کاراکاس شــد و مورد 
اســتقبال وزیر امور خارجه این کشور قرار 
گرفت.آیت الله رئیســی پیش از آغاز آئین 
استقبال از وی توســط همتای ونزوئایی 
خــود در »کاخ میرافلورس« بــا حضور در 
مقبره »سیمون بولیوار« رهبر انقاب های 
آزادیبخش آمریکای لاتیــن، با اهدای تاج 
گل به مقام این سیاستمدار فقید ونزوئایی 

ادای احترام کرد.
رئیــس جمهــور در دفتر یادبود ســیمون 
بولیــوار متنی بــا عنوان »مبــارزات مردم 

آمریــکای لاتین بویژه مــردم ونزوئا علیه 
سلطه و استکبار جهانی قابل تقدیر می باشد 
بدون تردیــد راه اســتقال و آزادی اجرای 
عدالت و مقاومت و ایســتادگی می باشــد. 
بدون تردیــد مردم و نهادهــای او در دولت 
می تواند کشــور خــود را بــدون دخالت 
بیگانگان بویژه امریکایی ها بسازند. به امید 
پیروزی و نهایی و اجرای عدالت« به یادگار 

نوشت و آن را مضاء کرد.
ســیمون بولیوار در قرن نوزدهم به عنوان 
رهبر انقاب هــای آزادیبخش در آمریکای 
جنوبی توانست مردم کشورهایی همچون 
ونزوئا، بولیــوی، کلمبیا، اکــوادور، پرو و 
پاناما را از استعمار امپراتوری اسپانیا نجات 

دهد.
»نیکولاس مــادورو« رئیس جمهور ونزوئا 
در محل کاخ ریاســت جمهوری این کشور، 
موسوم به »میرا فلورس« به صورت رسمی 
از آیت الله رئیسی اســتقبال کرد که پس از 
نواخته شــدن ســرود ملی دو کشور و ثبت 
عکس یادگاری، رؤســای جمهــور ایران و 
ونزوئا اعضــای هیأت هــای عالی رتبه دو 

کشور را به یکدیگر معرفی کردند.
امــا در حیــن نواخته شــدن ســرود ملی 
جمهوری اسامی ایران جمعی از کودکان 
و نوجوانان ونزوئایی سرود ملی کشورمان 

را با زبان فارسی همخوانی کردند.
همچنین مادورو نشــان افتخار ملی ونزوئا 
)نشان درجه یک زنان و مردان آزادی بخش 
ونزوئا( را به رئیس جمهوری اسامی ایران 

اعطا کرد.

 دومین امضا همکاری بین ایران
 و ونزوئلا در دولت 13 در کاراکاس

مراسم امضای اسناد همکاری های دوجانبه 
ایــران و ونزوئا در حضور رؤســای جمهور 
دو کشــور برگزار شــد و مقامات عالی رتبه 
حاضر ۱۹ ســند و تفاهمنامه همکاری امضا 
کردند. همکاری و مشــارکت در حوزه هایی 
نظیر »ارتباطات و فناوری اطاعات، انرژی، 
بیمه، حمل و نقل دریایــی، آموزش عالی، 
کشــاورزی، دارویی و پزشــکی، تبادلات 
فرهنگی و همچنین توســعه همکاری های 
معدنی« از جمله اسناد مهم امضا شده میان 
وزرای امور خارجه، نفت، دفاع و پشــتیبانی 
نیروهای مسلح، بهداشت و درمان و فرهنگ 
و ارشاد اســامی با همتایان ونزوئایی بود.

ســپس رئیس جمهور در نشست مشترک 
مطبوعاتی گفــت که ملت ایران دوســتی 
خود را با مردم ونزوئا اثبات کرده و نشــان 
داده که دوســت روزهای سخت آنان است.

رئیس جمهور همچنین در پایان بار دیگر به 
قهرمانان ملی ونزوئا ادای احترام کرد و یاد 
و نام شــهید مقاومت حاج قاسم سلیمانی را 

گرامی داشت و به روح بلند او درود فرستاد.
در همین راستا وزیر امورخارجه کشورمان 
که رئیس جمهور را در این ســفر همراهی 
کرده اســت در فضای مجازی نوشــت که 
بهره مندی ایران و ونزوئا از منابع سرشــار 
انــرژی، ظرفیت هــای مکمل و مشــترک 
اقتصادی و تجاری و وجــود اراده ی جدی، 
ضامن اجرای توافق راهبردی ۲۰ ســاله و 

تحقق عملی منافع دو ملت است.

حاج قاسم و سیمون بولیوار در دل 
نشست هیأت های عالی رتبه

آیت الله رئیســی و همتای ونزوئایی اش در 
بخش بعدی دیدارها در نشســت مشترک 
هیأت های عالی رتبه ایران و ونزوئا حضور 
یافتن و طرفین بر تســریع در روند اجرایی 
تفاهم نامه هــا و ارتقا ســطح روابط تاکید 

کردند.
در همین نشست رؤسای جمهور دو کشور 
با تمجید از شــهید »حاج قاسم سلیمانی« 
و »ســیمون بولیوار« به عنــوان قهرمانان 

مبارزه با سلطه و امپریالسیم یاد کردند.
رئیس جمهور با اشــاره بــه توانمندی های 
کشــورمان در عرصه صدور خدمات فنی-
مهندســی و فرآوری محصولات کشاورزی 
و معدنــی، خاطرنشــان کرد: ملــت ایران 
به واسطه ایســتادگی در برابر نظام سلطه و 
غلبه بر تحریم ها تجربیات و دســتاوردهای 
ارزشــمندی در زمینــه علمــی و فناوری 
به دســت آورده اســت که می توانــد این 

دستاوردها را با ونزوئا تبادل کند.

ضرورت راه اندازی دفاتر بازرگانی 
و فناوری در ونزوئلا

رئیس جمهور در روز نخســت این سفر در 
نشست مشــترک بازرگانان ایران و ونزوئا 
شــرکت کرد و مؤثرترین راه مقابله با تحریم 
را قدرتمندشدن در زمینه اقتصاد دانست و 
گفت: جوانان ایرانی به وســیله شرکت های 
دانش بنیان از تحریم ها فرصت ســاختند و 
توانستند ایران را در برابر تکانه ها به آرامش 
و ثبات برســانند.وی همچنین بر ضرورت 
ایجاد دفتر فنــاوری در ونزوئا تاکید کرد و 
گفت: در جهت تســهیل و تســریع توسعه 
مبادلات اقتصادی، با اجرای توافقات انجام 
شــده، موانع گمرکــی، بانکــی و تعرفه ای 
مرتفع خواهد شد.رئیس جمهور با تاکید بر 
اینکه ظرفیت های به کار گرفته نشــده قابل 
ماحظه ای برای افزایش مبادلات اقتصادی 
میان ایران و ونزوئا وجــود دارد، راه تحقق 
مناســبات ۲۰ میلیــارد دلاری را فعالیت و 
سرمایه گذاری جدی میان دو کشور عنوان 
کرد.رئیس جمهور وظایف ســفرای ایران، 
دفاتر بازرگانی، خانه علم و فناوری و تمامی 
بخش های فعال در حوزه های صنعت، معدن 
و امور بانکی را تسهیل امور تجاری میان دو 
کشور و حل مشکات شــرکت های ایرانی 
دانست.این سیزدهمین ســفر دپیلماتیک 
رئیس جمهــور در ۲۱ ماه اخیــر بود که در 
ادامه سفر پنج روز خود به نیکاراگوئه و کوبا 

هم سفر می کند.
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معاون سازمان هواپیمایی کشور:
سایت علی بابا فعلا تعلیق شد

معاون سازمان هواپیمایی کشوری در مورد تعلیق سایت علی بابا گفت: 
این ســایت به دلیل رعایت نکردن در بخش قیمت ها و تا اتمام راستی 

آزمایی تعلیق خواهد بود.
معاون سازمان هواپیمایی کشــوری در خصوص تعلیق سایت علی بابا 
گفت: این ســایت به دلیل رعایت نکردن در بخش قیمــت ها و تا اتمام 
راستی آزمایی تعلیق خواهد بود. ســازمان هواپیمایی با گرانفروشان 

شوخی ندارد و برخورد قاطع خواهد داشت.
وی در ادامه درخصوص چرایی فعالیت این سایت با وجود تعلیق گفت: 
تعلیق کردن ســایت چند روز طول خواهد کشــید چرا که به صورت 

سیستمی این عملیات انجام می شود.
معاون سازمان هواپیمایی کشــور شب گذشته در صفحه شخصی خود 
نوشت: مجوز مجموعه خدمات مسافرت هوایی و گردشگری سفرهای 
علی بابا به علت بی توجهی به تذکرات و ادامه روند گرانفروشــی تعلیق 
شد.سازمان هواپیمایی کشــوری از چندی قبل با هدف نظم بخشی به 
بخش سفرهای هوایی و جلوگیری از گرانفروشی بلیت هواپیما، مجوز 
برخی مسیرهای داخلی ۱۰ شرکت هواپیمایی را به دلیل گرانفروشی 

ابطال کرده بود.
اردیبهشت امسال شــورایعالی هواپیمایی از ستاد تنظیم بازار خواست 
با افزایش قیمت بلیت هواپیما در پروازهــای داخلی با توجه به افزایش 
هزینه شــرکت های هواپیمایی موافقت کند که این ســتاد با افزایش 

متوسط ۲۹ درصدی قیمت بلیت پروازهای داخلی موافقت کرد.
پس از آن برخی شــرکت های هواپیمایی و دفاتر و ســایت های فروش 
بلیت هواپیما به دلیــل عرضه بلیت خارج از نرخنامه مصوب از ســوی 

سازمان هواپیمایی کشوری جریمه شدند.

 سکوت سازمان بازرسی درباره بازگشت
وها به بورس  خودر

 در حالی دوشــنبه هفته آینده گروه بهمن موتور با عرضه ۶۰۰ دستگاه 
دیگنیتی پرســتیژ مجــدد به بورس بازمی گردد که شــاهد ســکوت 
دستگاه هایی همچون سازمان بازرســی کل کشور که یکی از مخالفان 

جدی این موضوع بوده، هستیم.
پس از نهایی شــدن تصمیم به عرضه خودرو در بورس کالا و عملیاتی 
شدن این تصمیم، ســازمان بازرسی کل کشــور با ورود به این ماجرا، 
مخالفت خود را به صورت شــفاف اعام کرد. به طــوری که »ذبیح الله 
خدائیان« رئیس سازمان بازرسی کل کشــور اعام کرده بود: براساس 
بند ۵ مــاده ۵۸ قانون نحوه اجــرای اصل ۴۴ قانون اساســی، تنظیم 
قیمت ها، مقدار و شرایط دسترســی کالا و خدماتی که جنبه انحصاری 
دارند برعهده شورای رقابت است و این شورا از مدت ها قبل بحث تولید و 
عرضه خودرو در ایران را انحصاری تلقی کرده است و بر این اساس نباید 

برای کالای انحصاری، عرضه در بورس آغاز شود.

»احمد اسدیان« معاون نظارت و بازرسی امور تولیدی سازمان بازرسی 
کل کشــور درباره دلیل ورود این ســازمان به عرضه خودرو در بورس، 
اعام کرد: این کار با دو هدف انجام شــده است؛ نخست، اجرای صحیح 

قانون و پیشگیری از نقض آن و دوم، حمایت از مصرف کننده.
معاون سازمان بازرسی متذکر شده بود: اگر کالایی به میزان نیاز جامعه 
وجود داشته باشــد و انحصاری نباشــد تا تولیدکننده با قیمت ها بازی 
کند و به عنوان مثال هر زمان خواســت قیمــت را افزایش دهد، عرضه 
را کاهش دهد تا مشــتری ناچار به خرید آن با قیمت بیشتری شود و از 
طرفی تولیدکننده دارای رقبایی در عرضه آن کالا یا مشــابه آن باشــد 
طبیعتاً عرضه کالا در بورس هم به نفع مصرف کننده است و هم شفافیت 
ایجاد می کند، اما زمانی که کالایی به میزان نیاز مردم تولید نمی شود و 
از طرفی تولیدکننده منحصربه فرد باشد و رقبایی در عرضه کالا نداشته 
باشــد عرضه این کالا در بورس به نفع تولیدکننده اســت، در واقع این 
مشتری نیســت که قیمت را تعیین می کند بلکه تولیدکننده قیمت را 
مدیریت می کند زیرا بــا کاهش عرضه به راحتــی می تواند قیمت ها را 

افزایش دهد و در مورد خودرو چنین وضعیتی وجود دارد.
اســدیان همچنین در ادامه گفته های خود در مــورد وجود انحصار در 
صنعت خودرو بیان داشــت: »تعداد خودروسازهای دولتی و خصوصی 
معدود هســتند. به قدر نیاز جامعه خودرو تولید نمی شــود و از طرفی 
اجازه واردات خودرو به اندازه نیاز مصرف داخلی هم داده نشــده است، 
بر این اساس شــورای رقابت به عنوان مرجع تشخیص انحصاری بودن 
کالا طی مصوبات متعدد عرضــه خودرو را انحصاری تشــخیص داده 
اســت و طبق بند ۵ ماده ۵۸ قانــون نحوه اجرای سیاســت های کلی 
اصل ۴۴ قانون اساسی سال هاست که نســبت به تنظیم دستورالعمل 

قیمت گذاری اقدام می کند«.
همچنین »مصطفــی طاهری« رئیس کمیســیون صنایــع و معادن 
مجلس در گفت وگویی اظهار داشــت: هرکــس می تواند کالاهایش را 
در بورس کالا بفروشد، اما خودرو کالایی انحصاری است، بر این اساس 
با عرضه خودرو در بورس کالا مخالف هســتم و این روش خاف قانون 
است.برپایه این گزارش، اطاعیه عرضه دیگنیتی پرستیژ گروه بهمن 
در بورس کالا در روز ۲۹ خرداد )دوشــنبه هفته آینده( در حالی صادر 
شده است که این خودروســاز مونتاژکار هیچ محصولی در مرحله دوم 
طرح یکپارچه فروش خودرو عرضه نکرده بود و به عبارتی مدعی بود که 

»خودرو برای عرضه ندارد«.
بنابر جزئیات طرح فروش دیگنیتی پرستیژ در بورس کالا، درصد پیش 
پرداخت ســفارش خرید این محصول ۱۰۰ درصد اعام و قیمت پایه 

این محصول یک میلیارد و ۲۹۶ میلیون تومان اعام شده است.
بهمن موتور اعام کرده کــه تاریخ تحویل این خودروها ۱۲ شــهریور 
۱۴۰۲ خواهد بود و هر کد ملــی نیز مجاز به ثبت ســفارش برای یک 
دستگاه خودرو به شرط عدم خرید خودرو از شرکت های خودروساز از 

ابتدای سال ۱۳۹۸ است.
حال این پرسش پیش می آید که ۶۰۰ دستگاه دیگنیتی پرستیژ سفید 
رنگ عرضه شــده در بورس کالا از کجا تامین شده اســت؟ چرا که این 
خودروساز خصوصی پیش از این دلیل عدم حضور در مرحله دوم طرح 
یکپارچه را تقاضای بالا در دور نخســت این طرح و عدم عرضه محصول 

اعام کرده بود.
باید به این موارد قیمت گذاری جدید شــورای رقابت برای ۱۷ محصول 
مونتاژکاران را نیز اضافه کرد که مشــخص شــده این خودروســازان 
گران فروشــی داشــته اند و در ادامه منتظریم تا برای سایر خودروهای 

مونتاژی از جمله همین دیگنیتی پرستیژ نیز قیمت جدید اعام شود.
شفاف ســازی و پاســخگویی شــورای رقابت درخصــوص اینکه آیا 
مونتاژکاران از انحصاری بودن خارج شــده اند که مجدداً شاهد عرضه 

محصولاتشان در بورس هستیم نیز مورد انتظار است.

بازار

 رئیــس اتاق بازرگانــی، صنایع، معادن و کشــاورزی 
تهران گفت: برای دســتیابی به رشــد هشت درصدی 
اقتصاد در برنامه هفتم توســعه که برشــی از ســند 
چشــم انداز ۲۰ ســاله اســت باید موانع داخلی و بین 
المللی را رفع کرد. »محمود نجفــی عرب« در دومین 
نشست هیأت نمایندگان اتاق تهران با اشاره به تدوین 
برنامه هفتم توسعه اظهار داشت: دولت در اردیبهشت 
۱۴۰۲ از برنامه توسعه هفتم رونمایی کرد؛ در این سند 
رشد اقتصادی در برنامه ســالانه هشت درصد در نظر 
گرفته شده و رشد تشکیل ناخالص سرمایه گذاری نیز 

۲۲.۶ درصد پیش بینی شده است.
وی تصریح کــرد: در برنامــه هفتم همچنین رشــد 
موجودی ســرمایه ۶.۵ درصد، رشد اشــتغال معادل 
یک میلیون در ســال یا ۳.۵ درصد، متوسط نرخ تورم 
در پایان برنامه هفتم ۹.۵ درصد، رشــد بهره وری کل 
در واحد تولید که ۳۵ درصد ســهم رشــد اقتصادی را 
تشکیل می دهد و متوسط رشــد نقدینگی در هر سال 

۲۰.۴ درصــد و در پایان برنامــه نیز ۱۳.۸ 
درصد در نظر گرفته شده است.

رئیس اتــاق بازرگانی تهران اظهار داشــت: 
متوسط رشــد صادرات نفتی در برنامه هفته 
توســعه ۱۲.۴ و غیرنفتــی ۲۲.۶ درصــد و 
متوسط رشــد واردات کالا ۱۶.۲ و همچنین 
رشد اعتبارات تملک دارایی های سرمایه ای 

۴۴ و متوسط نســبت درآمدهای عمومی به هزینه ای 
۹۴ درصد و متوســط نســبت درآمدهای هزینه های 
عمومی به هزینه ای در سال پایان برنامه توسعه هفتم 

۱۰۰ درصد تعیین شده است.
نجفی عــرب اظهار داشــت: برای رشــد اقتصادی ۸ 
درصدی در برنامه هفتم توسعه برنامه ریزی شده است 
تا این رشد از ۵.۵ درصد رشد بخش کشاورزی و ۱۳.۳ 
درصد رشــد حوزه نفت و همچنین رشد ۱۱.۸ درصد 

معدن و ۸.۵ درصدی صنعت محقق شود.
وی افزود: برای دستیابی به رشد اقتصادی ۸ درصدی 

در برنامه هفتم توسعه همچنین تحقق طرح 
های آب ، برق و گاز باید به صورت متوســط 
۸.۱ درصد و حمــل و نقل انبــارداری ۹.۷ 
درصد و متوسط رشد تحقق ارتباطات ۱۰.۹ 
باشد که در مجموع برای تحقق رشد در این 
بخش ها به طور متوســط به میزان ۶۰ هزار 

همت سرمایه گذاری نیاز است.
نجفی عرب به برنامه سند چشــم انداز ۲۰ ساله اشاره 
کرد و گفت: برنامه هفتم توســعه، چهارمین برنامه از 
سند چشم انداز ۲۰ ساله است که براساس آن مقرر شد 
که رشد اقتصادی سالانه ۸ درصد باشد و اقتصاد کشور 
در مقایسه با سایر کشورها منطقه رتبه اول را به دست 
آورد که در برنامه سند چشم انداز مقرر شده بود با رفع 
موانع تولید و بهبود بهره وری ۳ درصد از ۸ درصد رشد 

اقتصادی را از بهره وری حاصل کنیم.
وی اظهار داشت: دولت در ابتدای برنامه هفتم توسعه، 
نتایج حاصل از سه برنامه قبلی در سند چشم انداز ۲۰ 

ساله را عنوان کرده است که رشــد اقتصادی در طول 
۳ برنامه گذشته ســالانه حدود ۱.۸ درصد بوده و بهره 
وری عوامل تولید در طول دو دهه گذشــته رشد منفی 

داشته است.
رئیس اتــاق بازرگانــی تهران بــا بیان اینکــه مرکز 
پژوهش های مجلس عوامــل داخلی و بین المللی عدم 
دستیابی به اهداف برنامه چشم انداز ۲۰ ساله را اعام 
کرده است، گفت: حدود ۱۴.۶ درصد دلیل عدم اجرای 
برنامه مربوط به عدم تســهیل امــور مربوط به بخش 
خصوصی اســت، همچنین حمایــت ناکافی از بخش 
خصوصی، طولانی بودن فرآیند اخــذ مجوزها و نبود 
یا کمبود نیروی متخصص، مشــکات اخذ تسهیات 
از بانک ها و صندوق توسعه ملی، شــرایط بین المللی 
و موانع خارجی، عدم وجود زیر ســاخت در جهت ارائه 
خدمات الکترونیکی مناســب از جمله عوامل داخلی 
عدم دسترســی به اهداف سند چشــم انداز ۲۰ ساله 

عنوان شده است.

 رئیس شــورای فقهی بانک مرکزی بــا تاکید بر اینکه 
حذف دلار آمریکا از مبادلات داخلی و خارجی ضروری 
اســت، گفت: بانک مرکزی مســؤول کنترل نرخ ارز و 
مدیریت نوسانات آن، متناســب با نرخ تورم داخلی و 

خارجی و حفظ ارزش پول ملی است.

حجت الاســام غامرضا مصباحی مقدم در سی امین 
همایش سیاست های پولی و ارزی اظهار داشت: آنچه 
به پــول اعتبار می دهــد قانون و دولت اســت و از نظر 
من پول باید مابه ازایی داشــته باشــد تا از ثبات خرید 

برخوردار باشد.

وی با بیان اینکه پول مقیاس ســنجش ارزش است و 
نباید دچار نوســان شــود، افزود: دولت مسؤول حفظ 
ارزش پول ملی اســت و مســؤولیت تعیین حجم پول 

برعهده بانک مرکزی است.
عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام گفت: مدیریت 

خلق پول بــا اعمال مقــررات کفایت ســرمایه و نرخ 
سرمایه قانونی باید توسط بانک مرکزی انجام شود.

وی ادامه داد: مدیریت تقاضــای ارز و جلوگیری از فرار 
سرمایه برعهده بانک مرکزی است و ممنوعیت عرضه 

ارز خارج از صرافی ها اقدامی است که باید محقق شود.

اتاق

ارز

خریدار  ســخنگوی اقتصــادی دولت با 
اشــاره به اینکه تاش دولت این اســت که 
هم به مهار تورم و هم رشد تولید کمک کند 
گفت: کمــک می کنیم کــه تنگنای تامین 
مالــی تولیدکنندگان کاهش پیــدا کند و 

همزمان هر دو سیاست را پیش ببرد.
 احسان خاندوزی - ســخنگوی اقتصادی 
دولت - در ابتدای نشســت خبری هفتگی 
خود با بیان اینکه بســته مهار تورم و رشد 
تولید بــا برنامه زمانبندی اباغ شــده و از 
اردیبهشــت تا امروز هفته ای یک جلســه 
در حضور معــاون اول رئیــس جمهوری 
در این زمینه برگزار می شــود، اظهار کرد: 
امیدواریم اتفاقاتی که در هدف گذاری تورم 
صورت می گیرد و مشــخصا هدف گذاری 
۲۵ درصدی رشــد نقدینگی برای امسال 
هم اجرایی شــود که در دومــاه اخیر این 
میزان ۲.۱ درصد بوده و حدود ۰.۲ درصد 
نســبت به مدت مشابه ســال قبل کاهش 
یافته است.وی افزود: تاش دولت این است 
که بتواند همزمان بین دو هدفی که رهبری 
انقاب اعام کردند تــوازن ایجاد کند و هم 
به مهار تورم و هم رشــد تولید کمک کند. 
کمک می کنیــم که تنگنــای تامین مالی 
تولیدکنندگان کاهش پیدا کند و همزمان 
هر دو سیاســت را پیــش ببرد.خاندوزی با 
اشــاره به تازه ترین گزارش بانک مرکزی، 
رشــد کارگاه های بزرگ صنعتی در ســال 
۱۴۰۱ را ۹.۶ درصد اعام کرد و گفت: از ۲۴ 
شاخص بزرگ صنعتی ۲۳ شاخص نشانگر 
به حرکت درآمــدن بخش صنعت اســت 
و بیشــترین رشــد مربوط به تولید وسایل 
نقلیه موتوری است. هم چنین صنایع تولید 
ماشــین آلات و تجهیزات نیز سال قبل به 
طور میانگین ۱۷.۵ درصد رشــد داشــته 
است.ســخنگوی اقتصادی دولــت یادآور 
شد: صنایع غذایی کشــور اگر چه در نیمه 

اول ســال قبل صنایع غذایی در بهار ۷.۴ و 
در تابســتان ۵.۴ درصد کاهــش را تجربه 
کردند  ولی در نیمه دوم ســال ورق برگشت 
و در پاییز ۷.۶ و در زمستان ۱۵ درصد رشد 
مثبــت را در صنایع بزرگ غذایی شــاهد 
هســتیم.وی ادامه داد: بانک جهانی نیز در 
گزارش جدید خود رشد اقتصادی ایران در 
پاییز را ۴.۷ درصد اعام کرده که مؤید روند 

رو به رشد اقتصاد ایران است.
خاندوزی اظهار کرد: طبــق گزارش بانک 
مرکزی رشــد اقتصــادی کشــور در پاییز 
گذشــته با نفت ۵.۳ و بدون نفت ۴.۵ درصد 
بوده است.وزیر اقتصاد همچنین تاکید کرد: 
سال گذشته سهم مردم و نیازهای مصرفی 
و تســهیات خرد حــدود ۱۵.۴ درصد از 
کل تســهیات بود.  ۸۴.۶ درصد تسهیات 
شــبکه بانکی نیز به تولیدکنندگان کشور و 

صاحبان کسب و کارها پرداخت شد.

 خروج اقتصاد ایران از چاله 
سرمایه گذاری منفی 

ســخنگوی اقتصــادی دولــت بــا بیان 
اینکــه اقتصــاد ایــران در حال خــروج از 
چاله ســرمایه گذاری منفی اســت، گفت: 
گزارش هــای مراجع رســمی کشــور از 
افزایش ســرمایه گذاری و تشکیل سرمایه 
نشــانگر آن اســت که بخش واقعی اقتصاد 
ایــران در حــال خــروج از چالــه رکودی 
ســال های ۱۳۹۷ به بعد اســت.وی ادامه 
داد: امیدواریم با مجموعه سیاســت.هایی 
که امســال در نظــر گرفته شــده در کنار 
همتی که تولیدکنندگان و صادرکنندگان 
انجام خواهنــد داد این خروج با ســرعت 
بهتری ادامه یابد.خاندوزی بــا بیان اینکه 

ســال گذشــته ســهم مــردم و نیازهای 
مصرفی و تســهیات خرد حــدود ۱۵.۴ 
درصد از کل تســهیات بــود، اظهار کرد: 
۸۴.۶ درصد تسهیات شــبکه بانکی نیز به 
تولیدکنندگان کشــور و صاحبان کســب 
و کارها پرداخت شــده و تســهیات خرد 
بدون ضامن نیــز از بهمــن ۱۴۰۰ تا پایان 
اردیبهشت امسال به ۱ میلیون و ۸۵۰ هزار 
نفر بدون ضامن پرداخت شــده که معادل 
۶۷ هــزار میلیارد تومان است.ســخنگوی 
اقتصادی دولت یادآور شــد: بر اساس آمار 
خزانــه داری کل کشــور، دولــت از منابع 
بانک مرکزی اســتقراض نکرد اما توانست 
پرداخت هــای عمرانی را ۹۰ درصد رشــد 
دهد. این در حالی اســت کــه بخش عمده 
پرداخت های عمرانی در گذشــته بصورت 
اوراق صورت می گرفت ولی اکنون ســهم 

اوراق کاهــش یافته و ســهم پرداخت های 
نقدی بــه پیمانکاران افزایش یافته اســت.

وی با بیان اینکه رشــد نقدینگی در دو ماه 
اخیر نسبت به مدت مشابه سال قبل کمتر 
شــده اســت، تاکید کــرد: در دو ماهه اول 
سال جاری، نرخ رشد نقدینگی معادل ۲.۱ 
درصد شد. این رشد در دو ماهه اول سال ۹۸ 
در ۳.۱ درصد قرار داشت که در دو ماهه اول 
ســال ۱۳۹۹ به ۵ درصد رسید و در دو ماهه 
اول ســال ۱۴۰۰ عدد ۳.۶ درصد را تجربه 
کرد و نهایتاً در دو ماهه اول ســال ۱۴۰۱ به 

۲.۳ درصد رسید.

هدف گذاری برای تحقق کاهش رشد 
نقدیندگی به 2٥ درصد 

خانــدوزی ادامــه داد: با این رونــد براورد 
می شــود هدف گذاری صورت گرفته برای 
کاهش رشــد نقدینگی بــه ۲۵ درصد در 
پایان امســال محقــق شــود. همچنین با 
مجموع اقدامات و سیاســت های دولت در 
زمینه تورم تولیدکننده روند کاهشــی آن 
در اردیبهشــت امســال ادامه یافت و تورم 
نقطه به نقطــه تولیدکننده بــا کاهش ۸.۳ 
درصدی به ۳۲.۴ درصد رسید.وزیر اقتصاد 
در پاســخ به پرسشــی در مورد آزادسازی 
اموال بلوکه شده ایران اظهار کرد: اقدامات 
وزارت خارجــه و بانک مرکزی بــرای آزاد 
شدن ارزهای بلوکه شده کشــور مشخصاً 
مورد کره جنوبی و نظایر آن انجام می دهند 
که پیشرفت خوبی داشته و امیدوار هستیم 
در هفته آینده شاهد رویت  نتایج عملی آن 
در اقتصاد باشــیم و به بازار ارز ثبات بخشی 
کند.وی افــزود: هیــچ وامــی از صندوق 
بین المللی پول گرفته نمی شود بلکه بحثی 
که مطرح شــد مربوط به افزایش ســرمایه 
ایران در این صندوق و نحوه اســتفاده از آن 

است.

رئیس اتاق تهران تاکید کرد؛ تحقق رشد اقتصادی هشت درصد در برنامه هفتم توسعه با رفع موانع

خ ارز باید متناسب با تورم داخلی و خارجی کنترل شود  نر

فدرال رزرو آمریکا و اعلام نرخ جدید بهره

ریزش جدید بیت کوین در راه است؟
امیر موســی کاظمی  فدرال رزرو آمریکا 
آمــاده اعام نــرخ جدید بهره می شــود و 
احتمالا یکبار دیگر شــاهد تاثیر این اتفاق 
در بازار های ســرمایه از جمله ارز دیجیتال 
خواهیم بود. در بازه زمانــی نوامبر تا مارس 
گذشته یعنی آبان تا اســفند ۱۴۰۱ فدرال 
رزرو که تقریبا همــان حکم بانک مرکزی را 
در ایالات متحده ایفا می کنــد، نرخ بهره را 
بین ۰.۲۵ تا ۰.۷۵ درصد بــالا برده و هر بار 
نتیجه آن کاهش پنج تا ۱۰ درصدی قیمت 
بیت کویــن بوده اســت.فدرال رزرو آمریکا 
حالا قرار است روز ۱۴ ژوئن یعنی امروز نرخ 
جدید بهره را اعام کند و پیش بینی می شود 
اگر این بار نرخ جدید بهره حداقل نیم درصد 
ارتقا پیدا کند، احتمالا شــاهد موج جدید 
ریــزش قیمت هــا در بــازار ارز دیجیتال 
خواهیم بود. بیت کوین البته علی الحســاب 
در ۲۴ ســاعت قبلی توانســته بــا صعود 
کم رمق و تقریبا ۲۰۰ دلاری سنگر ۲۶ هزار 
دلار را پس بگیرد، امــا در این مدت با خروج 
تقریبا هفت میلیارد دلار از بازار، ارزش کل 
بازار ارز دیجیتال بــه ۱.۰۹۵ تریلیون دلار 
رســیده اســت.قیمت لحظه ای بیت کوین 

صبح دیروز سه شنبه ۲۳ خرداد به ۲۶ هزار 
و ۵۰ دلار یعنی تقریبا یــک میلیارد و ۲۷۰ 
میلیون تومان به ثبت رســید. نسبت به روز 
قبل قیمت بیت کویــن ۲۲۵ دلار ارتقا پیدا 
کرده و به همین خاطــر بازدهی روزانه آن را 

حدود مثبت یک درصد محاسبه می کنیم.
بیت کوین صبح دوشــنبه ۲۵ هزار و ۸۲۵ 
دلار ارزش داشــت و در ایــن مــدت بین 
دو محــدوده ۲۵ هزار و ۷۴۵ تــا ۲۶ هزار و 
۱۱۲ دلار رفت و برگشــت داشــته است. 
حالا بااحتساب رشــد یک درصدی قیمت 
بیت کوین در ۲۴ ســاعت قبلــی، بازدهی 
هفتگی آن به مثبت ۱.۵ درصد می رســد، 
اما نسبت به دو هفته قبل ارزش بیت کوین 
شــش درصد ریخته و وقتی به قله تاریخی 
آن نگاه می کنیم، پی به ریزش ۶۲ درصدی 

رهبر بازار ارز دیجیتال می بریم.
قیمت بیت کوین آبان ۱۴۰۰ برای اولین بار 
تا محدوده ۶۸ هزار دلار صعود کرد که البته 
الان درمقایســه با آن روز حــدود ۴۲ هزار 
 BTC دلار ریخته اســت. بیت کوین با نماد
و تســلط ۴۵ درصدی به بــازار، مهمترین 
ارز دیجیتال دنیاســت و در شبانه روز قبلی 

تریدر های بازار حدود ۲۱ میلیارد دلار بابت 
خرید وفروش بیت کوین ردوبدل کردند.

قیمت اتریوم؛ هزار و ۷٥0 دلار
نمودار اتریــوم بازدهی روزانــه مثبت نیم 
درصد را نشــان می دهد. چــون ظرف ۲۴ 
ســاعت قبلی قیمت لحظه ای اتریوم از هزار 
و ۷۳۵ دلار به هزار و ۷۵۰ دلار رسیده و ۱۵ 
دلار ارتقا پیدا کرده اســت.قیمت اتریوم در 
این مدت نهایتــا هــزار و ۷۵۳ دلار تثبیت 
شــده و کف قیمت اتریوم هزار و ۷۲۵ دلار 
محســوب می شــود. البته باوجود رشــد 
نیم درصدی قیمــت اتریوم در شــبانه روز 
قبلی، بازدهی هفتگی آن منفی ۳.۵ درصد، 
بازدهی ۱۴ روزه آن منفی هشــت درصد و 
بازدهی ماهانه آن منفی سه درصد تخمین 
زده می شود و درقیاس با آبان ۱۴۰۰ شاهد 
ریزش ۶۴ درصدی ارزش این ارز دیجیتال 
هســتیم.اتریوم همزمان با بیت کوین در آن 
روز ها بــه بالاترین ســطح تاریخی خودش 
رسید و برای اولین بار در محدوده چهار هزار 
و ۸۵۰ دلار آفتابی شــد. البته الان نسبت به 
آبان ۱۴۰۰ قیمت اتریوم کمی بیش از ســه 

هزار دلار ریخته اســت.اتریوم با سهم تقریبا 
۲۰ درصدی از بــازار، بعد بیت کوین دومین 
ارز دیجیتال مهــم دنیا به شــمار می رود و 
ظرف شبانه روز گذشــته حجم معامات آن 

۹.۱ میلیارد دلار بوده است.

قیمت انواع ارز دیجیتال
کاردانــو، دوج کوین، ترون و شــیبا در ۲۴ 
ســاعت قبلی بین یک تا سه درصد بازدهی 
داشتند و روز نســبتا آرامی را برای انواع ارز 
دیجیتال سرشناس شــاهد بودیم.ترون با 
نماد TRX و سهم شــش دهم درصدی از 
کل بازار، نهمین ارز دیجیتال مهم به شمار 
می رود و در شــبانه روز قبلی با ثبت بازدهی 

مثبت ســه درصد عملکرد بهتری از ســایر 
ارز های دیجیتال سرشــناس داشته است. 
قیمــت کاردانو در این مــدت از ۰.۲۷ دلار 
به ۰.۲۸ دلار یعنی تقریبــا ۱۳ هزار و ۶۰۰ 
تومان رسیده و رشــد قیمت آن حدود یک 
درصــد تلقــی می شــود.کاردانو از حیث 
تســلط به بازار، بین تمام ارز های دیجیتال 
جایگاه هفتم را دراختیار دارد و از این حیث 
دوج کوین با سهم هشت دهم درصدی رتبه 
بعدی را به خود اختصــاص داده و بازدهی 
روزانه این یکی مثبت ۱.۵ درصد محاســبه 
می شــود. قیمت شــیبا هم صبح دیروز به 
۰.۰۰۰۰۰۷ دلار رسید تا بازدهی روزانه آن 

را حدود مثبت دو درصد حساب کنیم.
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تلازم کار فرهنگی و الزام قانونی در مدیریت 
مسئله حجاب

 صغری عاشــوری  مســئله حجاب در جمهوری اســامی اغلب با 
یک رویکرد صفر و صــدی مورد توجه سیاســت گذار و قانون گذار قرار 
می گیرد. گاه صرفاً با نگاه قانون مدارانه به آن توجه می شود به طوری که 
فرهنگ سازی و کارهای فرهنگی در حاشیه قرار می گیرند. گاهی اوقات 

نیز صرفاً تمرکز بر کار فرهنگی می شود و قانون مهجور می ماند!
اما به راســتی چاره حل مســئله ی حجاب در جامعه ما چیست؟! برای 
درک این سوال باید به اصل جامعه بازگشــت! اصل و اصالت جامعه ی 
ما اسامی است. جامعه اســامی مخصوص موحدان است، زیرا بر مدار 
توحید که عقیده مسلم اسام است استوار شــده است. توحید سلسله 
تکالیف و مسئولیت ها را برای مســلمانان و جامعه ی اسامی می آورد. 
این تکالیف و مسئولیت ها حقوقی را نیز به طور خودکار برای افراد به بار 

می آورد، بر زندگی فردی و اجتماعی انسان ها سایه می افکند.
توحید هنگامی کــه مدار اصلی حرکت جامعه ای گردد شــکل و ظاهر 
آن جامعه را در وهله اول دچار تغییر می کند. این تغییر در همســویی 
و شمایل توحیدی اســت. یکی از تکالیف، مسئولیت ها و حقوق جامعه 
اســامی و مردمانی که در جامعه ی اســامی زندگی می کنند حفظ 
انسجام و وحدت جامعه ی اســامی است. اما این مســئولیت چگونه 
اجرایی می شود؟! اخیراً موسی غنی نژاد در مناظره ای تلویزیونی بر این 
معتقد بودند که برای حفظ نظام باید از روی ارزش هایی از جمله حجاب 
عقب نشینی کرد! اساساً حفظ هر نوع نظامی جز با ایجاد انسجام درونی 
حاصل نمی شود. این انسجام صرفاً در همســو بودن نظرات و نگاه های 
مردم با یکدیگر در مسائل مختلف نیست بلکه یکی از سطوح زیربنایی 
انسجام و وحدت ملی همســویی فرهنگ حاکم بر جامعه با جهانبینی 
حکومتی اســت که بر اداره ی کشــوری ســیطره یافته و قوانین آن را 

تتظیم می کند.
در جمهوری اســامی که جهانبینی آن بر مدار اســام ناب محمدی 
است، یکی از احکام مسلم اسامی حجاب است فارغ از آنکه حجاب در 
ســطوح مختلفی با یکایک آحاد مردم اعمال می شود و حد اعایش در 
نسبت با زنان جامعه اسامی است؛ اگر طبق گفته جناب غنی نژاد برای 
حفظ نظام اســامی از حجاب صرف نظر شــود عماً انسجام و وحدت 
جامعه به قهقرا می رود و دیری نخواهد پایید که نظام حکمرانی و جامعه 
به افتراق برسد. علت هم روشن است، زمانی که جامعه اسامی که خود 
را وام دار اسام و مأمور برپایی قوانین اسامی می داند، از قوانین اسامی 
خصوصاً حجاب عقب نشــینی کند این جامعه در ســطح ایدئولوژی، 
قانون گذاری و ســطح اجرا دچار تضاد آشــکاری شــده است، چگونه 
می خواهد این تضاد را که در میان مردمانش ســرریز می نماید کنترل 

کند و وحدت ملی را رقم بزند؟!
چاره یچاره حل مسئله حجاب تاکید به قانون اســام است اما همراه با 
اجرای قانون می بایست به فرهنگ ســازی نیز به همان اندازه و با همان 
حساسیت توجه کرد نمی توان ظاهر جامعه اسامی را موحد کرد اگر از 

هریک از این دو عنصر قانون و فرهنگ تغافل کرد.
در جامعه ای قانــون حجاب آن توســط نهادهای فرهنگــی خصوصاً 
نهادهایی که بــرای جامعــه از ورود بــه جامعه و کنشــگری در آن، 
تصویرســازی می نمایند همچون؛ تئاتر، ســینما و تلویزیون، خصوصاً 
صنف بزرگ آنان خانه سینما و وزارت ارشاد، سازمان تبلیغات اسامی 
در نســبت با این نهاد بی عملی آشکاری نشــان می دهد، طبیعی است 

حجاب توسط برخی از مردم پس زده شود.
در جامعه ای که برخی از هنرمندان آن با لایه های مختلف شــبکه های 
معاند در ارتباط هستند، از آنان خط رفتاری و موضع گیری می گیرند و 
مواجهه ی قانون و فرهنگ کشور با این افراد مقتدرانه و تنبیهی نیست، 
رمان ها و ترانه سرایی های آن در خاف جهت فرهنگ اصیل آن جامعه 
است، کیفیت و کمیت آن در تناســب و همسویی با فرهنگ کشورهای 
متخاصم و غیر اســت، یقیناً ظهور آنچه از فرهنــگ عامه کف جامعه 
مشاهده می شــود پدیده ای نامانوس با فرهنگ اصیل و قوانین جاری 

آن جامعه است.
در این راســتا باید برای عاج آنومی حاکم بر جامعــه و حفظ وحدت و 
انســجام آن با دو زاویه ی دید فرهنگ ســازی و قانون گذاری جامعه را 
ســاماندهی نمود. به نظر می رســد که در مواجهه با مسئله حجاب نیز 
جامعه ما اعم از مردم و مســئولین امر فرهنگی و قانون گذاری با نگاهی 

همسو و یک شکل در جهت رفع این مسئله تاش کنند.

 حذف ۶ میلیارد دلار درآمد توریسم سلامت 
از برنامه هفتم

برخی از کارشناسان نظام سامت، نسبت به برنامه هفتم توسعه کشور 
در حوزه ســامت، انتقادات و ایراداتی دارند که محل بحث و بررســی 

است.
حوزه سامت، یکی از مهم ترین بخش های جامعه است که می بایست 
به شکل ویژه مورد توجه قرار گیرد. زیرا، سامت افراد جامعه قابل چشم 
پوشی نیســت. از همین رو، لازم اســت که در برنامه ریزی های خرد و 

کان کشور، به حوزه سامت؛ توجه و دقت شود.
در عین حال، حوزه سامت می تواند برای کشور درآمدزایی و ارزآوری 
داشته باشد. زیرا، با توجه به جایگاه پزشــکی ایران در منطقه و جهان، 
خیلی از بیماران کشــورهای منطقه، خواهان درمان در ایران هستند. 
از همین رو، نظام سامت کشــور می تواند ارزآوری قابل توجهی داشته 
باشد. اما، گفته می شــود یکی از انتقادات وارد به برنامه هفتم توسعه در 

حوزه سامت، همین موضوع توریسم سامت است.
آن طور که اکبر رنجبــرزاده معاون اجتماعی و امور مجلس ســازمان 
نظام پزشکی، در برنامه تلویزیونی شــبکه سامت عنوان داشته است؛ 
توریسم سامت در برنامه هفتم توسعه کشــور، از یاد رفته و توجهی به 

آن نشده است.

وی با طرح این ســوال که چرا درآمــد ۵ تا ۶ میلیــارد دلاری از محل 
توریسم سامت در برنامه هفتم توسعه کشور حذف شده است، افزود: 

توریسم سامت در برنامه هفتم توسعه کشور نادیده گرفته شده است.
رنجبرزاده به مقوله اقتصاد ســامت و واگذاری به بخش خصوصی در 
برنامه هفتم توسعه اشــاره کرد و گفت: این موضوع نیز در برنامه هفتم، 

خیلی معلوم نیست.
در همین حال، محمد هادی رادفر دبیــر جامعه اورولوژی ایران، گفت: 
هرچند با پیشرفت های صورت گرفته زمینه ورود گردشگر سامت به 
کشور فراهم است، اما محدودیت هایی هم در این زمینه وجود دارد که 
با اقدامات مسئولان باید برطرف شــود.وی اظهار داشت: بیشتر ضعف 
در توریسم درمانی کشــور، مربوط به ویزا و اقامت اســت که باید برای 

افزایش جذب بیماران خارجی، برطرف شوند.

یادداشت

دیوار

خریدار   نایب رئیس شــورای اســامی 
شهر تهران، گفت: با کشــورهای اروپایی و 
آسیایی در حال مذاکره هســتیم تا هرچه 
ســریعتر با کمک دولت نســبت به واردات 
اتوبوس هــای دســت دوم کــه در حد نو 

هستند، اقدام کنیم.
 پرویز ســروری در آغــاز یکصــد و پنجاه 
و چهارمیــن جلســه شــورای اســامی 
شــهر تهران افزود: زمان انتظــار مردم در 
ایســتگاه ها برای رســیدن اتوبوس از ۴۵ 
دقیقه عبور می کند و همین مســاله نشان 

می دهد که تأمین اتوبوس ضروری است.
نایب رئیس شــورای اسامی شــهر تهران 
سیاســت راهبردی جمهوری اســامی را 
توجه به منافع ملی کشــور عنــوان کرد و با 
اشاره به سفر رئیس جمهوری به کشورهای 
ونزوئا، نیکاراگوئه و کوبا، اظهارداشت: یکی 
از موضوعات مهم امروز کشــور این سفرها 
است چرا که این کشــورها به حیاط خلوت 
دشمن ما آمریکا تبدیل شده بود و مناسبات 
ایران با این کشورها بیانگر دیپلماسی فعال 

جمهوری اسامی ایران است.
وی تاکیــد کــرد: دیپلماســی جمهوری 
اسامی امروز تمام نقشــه های دشمنان را 

نقش بر آب کرده است.
نایب رئیس شــورای اسامی شــهر تهران 
همچنین باز شدن ســفارت خانه های سایر 
کشورها در ایران را نکته مثبتی ارزیابی کرد 
و اظهارداشت: این کشــورها به آمریکا دل 
بسته بودند اما آنها متوجه شدند که آمریکا 

متحد قابل اعتمادی نیست.
ســروری سیاســت راهبــردی جمهوری 
اسامی را توجه به منافع ملی کشور دانست 
و تاکید کرد: ســفر رئیس جمهور به این سه 
کشور آورده های بســیاری برای ما خواهد 

داشت.
اعضای شورای اسامی شهر تهران در ادامه 

جلسه امروز، به ارائه تذکرات پرداختند.

لزوم تسریع در فعالیت های
 مربوط به فاوا

مهدی پیرهادی رئیس کمیسیون سامت 
محیط زیســت و خدمات شــهری شورای 
اســامی شــهر تهران، در یکصد و پنجاه و 
چهارمین جلسه شورای اسامی شهر تهران 
ضمن خیر مقدم بــه مدیرعامــل انجمن 
اوتیسم در شورای شهر، ابراز امیدواری کرد 
که در خصوص کمک به بیماران اوتیســم 
کمک هــای مناســبی انجام شــود تا این 

بیماری کنترل شود.
وی بــا اشــاره بــه دو بازدیــد از مجموعه 
متروتهران با حضور مدیرعامل شرکت فاوا 

و بررسی مشکات شــهروندان در خصوص 
صدور کارت منزلت، اظهارداشــت: شاهد 
تجمع تعــدادی از شــهروندان بــه دلیل 
مشــکات متعدد در خصــوص کارت های 

منزلت بودیم.
وی گفت: قســمتی از اقدامات برای کاهش 
مشکات شــهروندان در خصوص کارت ها 
انجام شــد اما برغم گذشــت یک ماه و نیم 
هنوز اقــدام عملی به صــورت کامل انجام 
نشــده و برخــی مشــکات شــهروندان 

همچنان باقی است.
پیرهادی با اشاره به کمبود باجه های صدور 
کارت های منزلت، اظهار داشت: باجه های 
کارت منزلت در گذشته خیلی زیاد بوده اما 
اکنون تنها پنج باجه این خدمات را می دهد.
وی با بیــان اینکه کارت منزلــت ویژه افراد 
سالمند و آســیب دیده است که باید احترام 
آنها حفظ شود، گفت: باید حتماً تمهیداتی 
برای هرچه سریع تر صادر شدن این کارتها 
و رفع مشکات آنها انجام و اصاحات انجام 
شــود.پیرهادی یادآور شــد: بعــد از هک 
سازمان فاوای شــهرداری تهران، همچنان 
فاوا بــه نقطه مطلــوب خود بازنگشــته و 
مشــکات کارت منزلت از نقص فاوا نشات 

گرفته است.
وی با اشــاره به بازدید از برخی ســازمانها و 
شــرکت های شــهرداری تهران نیز گفت: 
در بسیاری از سازمانها وشــرکت ها برخی 
اقدامات معطل مانــده و دلیل آن، مربوط به 

نقص فاوا است.
رئیس کمیسیون ســامت محیط زیست و 
خدمات شهری شورای اسامی شهر تهران 

خواستار تســریع در فعالیت های مربوط به 
شرکت فاوا شــد که در نتیجه آن بسیاری از 
خدمات با سرعت بیشــتری به شهروندان 

ارائه خواهد شد.

سهم مدیریت شهری در رشد تولید 
صنایع دستی

زهرا شمس احسان عضو شــورای اسامی 
شــهر تهران در تذکر پیش از دســتور خود 
اظهار داشــت: صنایع دســتی و هنرهای 
سنتی به عنوان زیرســاخت صنایع زیستی 
جامعه امروز، نقش بی بدیل انتقال فرهنگ 
و تمدن اصیــل ایرانی را به نســل آینده با 
همت ویژه هنرمنــدان ایران زمین ایفا می 

کند.
وی ادامــه داد: صنایع دســتی و هنرهای 
سنتی دارای پتانسیل های منحصر به فردی 
اســت که امکان طراحی الگوی تحولی گام 
دوم مبتنی بر ظرفیت های مــردم بنیان را 
رقم میزند؛ این تحول عمدتاً شــامل پیوند 
معیشت، اشــتغال، هویت در سبک زندگی 
اســت که منجر به خلق رضایــت و افزایش 

سرمایه اجتماعی می شود.
رئیس کمیته اجتماعی شــورای اســامی 
شهر تهران گفت: علی رغم اقدامات ترویجی 
گســترده ای کــه در گام اول رقــم خورده 
است متاسفانه سهم ناچیز و حداقلی ایران 
از بازار جهانی صنایع دســتی از یک ســو و 
از ســوی دیگر خارج شــدن صنایع دستی 
از اولویت های ســبد خانــوار ایرانی باعث 
شــده اســت تا شــاهد از بین رفتن و راکد 
شــدن واحدهای تولیدی و در آستانه خطر 

انسداد نســلی هنر ایرانی باشیم.وی افزود: 
به منظور احیای هنر اصیــل ایرانی و حفظ 
هویــتِ تمدنی از طریق جهــش اقتصادی 
هویت بنیان، انســجام اجتماعــی و ثبات 
فرهنگی نیازمند همکاری، همگرایی و هم 
افزایی  همه باهم هســتیم تــا در این برهه 
حســاس تاریخی، نســبت به خلق الگویی 
تحولی مبتنی بــر ظرفیت های مردم پایه با 
پیشرانی سرپنجه هنرمندان، اقدام موثری 

رقم بزنیم.
شمس احسان خاطرنشان کرد: بدیهی است 
این امر محقق نمی شود مگر با خلق زیست 
بوم یکپارچه صنایع دستی و هنرهای سنتی 
و شــتابدهی نوآورانه به زنجیره ی تامین و 
ارزش مشتمل بر شناســایی، خلق، توسعه 
و ترویج، تولید، تجاری ســازی و بازاریابی، 

توزیع و فروش و مصرف.
وی افزود: اگر بتوانیم شــهرداری تهران را 
حامی هنر اصیل ایرانی کنیــم، این عرصه 
می توانــد بزرگترین فرصت بــرای ارتقاء 

سرمایه اجتماعی انقاب اسامی شود.

شهرداری تهران تفاهم نامه
 40 هزار میلیاردی با یک مجموعه را 

توضیح دهد
ناصر امانی دیگر عضو شورای اسامی شهر 
تهران در زمان تذکر خود گفت: ســال قبل 
شهردار تهران از انعقاد تفاهم نامه ۴۰ هزار 

میلیارد تومانی با مجموعه ای خبر داد.
وی با بیــان اینکه این تفاهم نامــه اخیراً در 
حال تبدیل شــدن به قراردادهای مختلف 
است، از شــهرداری خواســت گزارش این 

تفاهم نامه ها را به شورا ارسال کند.
وی همچنین نســبت به عملکرد فاوا تذکر 
داد و گفــت: دو هفتــه از تصویــب کاهش 
قیمت بلیت مترو در فرمانداری گذشته اما 

هنوز قیمت ها اصاح نشده است.

لابی گری سازمان ورزش اجازه واگذاری 
ورزشگاه ها به مناطق را نمی دهد

احمد صادقی دیگر عضو شــورای اسامی 
شــهر تهران نیز در زمــان تذکر خــود، با 
بیان اینکه شــهروندان در مناطق مختلف 
شــهرداری تهران هنوز از نحــوه مدیریت 
مکان های ورزشــی که در اختیار سازمان 
ورزش اســت و به مناطق واگــذار نمی کند 
گایــه دارند، گفــت: لابی گری ســازمان 
ورزش اجــازه نمی دهــد طــرح واگذاری 
مجموعه های ورزشــی به مناطق در صحن 

مطرح شود.
وی افــزود: باید نحوه مدیریــت مکان های 
ورزشی در مناطق به ضرورت تعیین تکلیف 

شود.
وی افزود: اینکه با گذشت یکسال هنوز طرح 
به صحن نیامده عامت سوال بزرگی است؛ 
سازمان ورزش چقدر لابی گری اش بالاست 
که هنــوز این طرح در دســتور کار شــورا 

نیامده، این گایه مندی هنوز پابرجاست.

ارسال برگه های مالیات اشتباه 
برای شهروندان

حبیب کاشــانی دیگر عضو شورای اسامی 
شــهر تهران با اشــاره به مصوبه خانه های 
خالی مجلس شورای اســامی گفت: گفته 
شــده که هزار میلیارد تومان قرار اســت از 

خانه های خالی مالیات دریافت شود.
وی با بیــان اینکه برای بنــده برگه مالیاتی 
ارسال شده اســت که محتویات آن همگی 
اشتباه اســت، افزود: گفته شده ملک بنده 
یک سال ســاخت و در طبقه همکف است 
درحالی که ملک بنده ۱۰ ســال ســاخت و 
در طبقه سوم اســت.وی با بیان اینکه این 
اشتباهات برای شــهروندان تکرار می شود، 
گفت: با همین اطاعات اشــتباه گفته شده 

بنده باید ۳۰ میلیون مالیات بدهم.
کاشــانی گفت: برای کارمندانی که حقوق 
کار دریافــت می کنند ســخت اســت که 
بخواهند چنین مالیات هایــی را بپردازند و 
از شهرداری تهران می خواهیم کارشناسان 
خود را برای بررســی این موضوعات به کار 
گیرد.وی گفت: درآمد ناشــی از این مصوبه 
۵۰ هزار میلیــارد تومان بود امــا دریافت 
مالیات هزار و ۴۰۰ میلیارد تومان برای ۶۳ 

هزار خانه خالی اقدام درستی نیست.

خریدار  دبیرکل ســتاد مبــارزه با مواد 
مخدر، گفت: قاچاقچیان در چند سال اخیر 
به مســیرهای دریایی هم ورود کرده اند و 
این مســاله، بنادر پاکستان و ایران را درگیر 
کرده است که باید ۲ کشور در حوزه دریایی 

همکاری و تعامل موثر داشته باشند.
اسکندر مومنی در نشســت با وزیر کنترل 
موادمخدر پاکســتان، اظهار داشت: منشا 
تولید مواد مخدر، افغانســتان است و میزان 
تولید این مواد پس از حضــور آمریکایی ها 
در این کشــور به بیش از ۵۰ برابر رســیده 

است.
به گفته او، در ۲ ســال اخیر بــا وجود تغییر 
حاکمیت در افغانســتان و همچنین وعده 
هــای هیات حاکمــه جدید، بــاز هم روند 

افزایشی تولید مواد مخدر را شاهد هستیم.
وی افزود: روابط ایران و پاکســتان ریشــه 
در تاریخ دارد و ۲ کشــور از لحاظ فرهنگی 
و دینی دارای اشــتراکات فراوانی هستند و 

همواره روابط خوبی داشته اند.
مومنی اظهــار امیــدواری کرد که ســفر 
هیات پاکســتانی، به تعمیق روابط ۲کشور 
و همکاری و همراهی بیشــتر در راســتای 
مبارزه با مواد مخدر منجر شود زیرا به گفته 
او، دیدگاههــای دو کشــور در مجامع بین 
المللی در زمینه مبارزه با مواد مخدر به هم 

نزدیک است.
دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر افزود: در 

اجاس وین شاهد طرح دیدگاه هایی برای 
جرم زدایی برخی از انواع مواد مخدر بودیم 
اما ایران و پاکستان بر این باور بودند که این 

اقدام از شان انسانیت به دور است.
در ســال های اخیر شــاهد افزایــش ورود 
مواد اولیه تولیــد انواع مخــدر صنعتی در 
افغانستان هستیم و ایران و پاکستان راهی 
به عنوان همســایگان این کشور، راهی غیر 
از همکاری به ویژه در حــوزه های درمان و 

پیشگیری ندارند.
شــاه زین بوگتی وزیر کنتــرل مواد مخدر 
پاکســتان صبح امروز به منظور شرکت در 
نشســت ابتکار ســه جانبه ایران، پاکستان 
و ســازمان ملل وارد تهران شــد.عاوه بر 
نشســت با دبیرکل ســتاد مبــارزه با مواد 
مخدر، بازدید از مرکــز نگهداری کهریزک 
و مرکز مطالعات اعتیاد از دیگر برنامه های 

این مقام عالی رتبه پاکستانی است.

مراودات اطلاعاتی و تبادلات نظامی 
ایران و پاکستان بیشتر شود

رییس پلیس مبارزه با مواد مخدر پاکستان 
گفت: مرز پاکســتان و ایران مرز دوســتی 
است و باید دو کشــور مراودات اطاعاتی و 

تبادلات انتظامی بیشتری داشته باشند.
شــاه زین نواب زاده در این نشســت اظهار 
داشت: برای مردم پاکستان خاطره تاریخی 
اســت که نخستین کشــوری که پاکستان 

نوین را به رسمیت شــناخت ایران بود و ما 
از لحاظ فرهنگی و زبان دارای اشــتراکات 

بسیاری هستیم.
وی افزود: چنین ماقاتی می تواند روابط ما 
برای مقابله و مبارزه با مــواد مخدر را قویتر 
کند. مرز ما با جمهوری اســامی ایران مرز 

دوستی و مودت است.
نواب زاده گفت: به خاطــر وضعیتی که در 
افغانســتان اســت و خطری که این کشور 
ایجاد کرده پاکســتان و ایران با هم همسو 
هستند و برای حل بحران مواد مخدر نقطه 

ای مشترک دارند.
وی افزود: مســئله افغانســتان و حرکت به 
جلو برای مبارزه با مــواد مخدر برای ایران و 
پاکستان یک اولویت اســت و به هر حال ما 
هر دو همین نظر را داریم که در کشورهای 
مختلف بــه خصــوص تولیدکننــدگان و 
مصرف کنندگان نتوانســتند موضوع مواد 

مخدر را کنترل و مدیریت کنند.
وی گفــت: ما در پاکســتان بــه دنبال این 
هســتیم کــه اســتفاده از مواد مخــدر را 
ممنوع و این مسئله را در سطح ملی تحمل 
ناپذیر کنیم. در خصوص مشــکات مرزی 
پاکســتان نیز قربانی اشرار اســت و بارها و 
بارها از ســوی قاچاقچیان پاســگاههای ما 

مورد حمله قرار گرفته است.
نواب زاده افزود: هر دو کشــور بــر این نظر 
هستیم که مرز پاکستان و ایران مرز دوستی 

است و باید دو کشــور مراودات اطاعاتی و 
تبادلات انتظامی بیشتری داشته باشند.

شــاه وزین بوگتی وزیر کنترل مواد مخدر 
پاکســتان نیز افزود: مواد مخدر مشــکل 
بزرگی برای همه کشورهاســت و ورود مواد 
مخدر جدید بر خطر بیشتر آن افزوده است 
و باید تمامی کشورها و نهادهای بین المللی 
با ایران و پاکســتان در مســئله مواد همراه 

باشند.
وی گفــت: امیدواریم بــا روش های نوین 
از اعتیــاد جوانان در پاکســتان جلوگیری 
کنیم.ما از پلیس ایران مــی خواهیم که در 
صورت فعالیت های آموزشی و درمانی این 

اطاعات را در اختیار پاکســتان قرار دهند 
تا بتوانیم از آن در حوزه درمان و پیشگیری 

الگوبرداری کنیم.
بوگتی تاکیدکــرد: ما هم از هیــات ایرانی 
دعوت می کنیم اخر ماه جــولای یا اوت به 
پاکســتان ســفر کنند تا هم دستاوردهای 
این کشور را مشــاهده کنند و هم اطاعات 
و تبادلات بیشــتری را بین دو کشور شاهد 

باشیم.
وی در پایــان افغانســتان را مرکزی برای 
تولید مواد مخدر صنعتی دانســت و افزود: 
این مسئله در آینده نزدیک بسیار خطرناک 

و بحران آفرین خواهد بود

به دنبال بروز نگرانی هایــی در خصوص احتمال تغییر 
مبنای محاسباتی حقوق بازنشستگان، معاون حقوقی 
و امور مجلس خطاب بــه فرهنگیانی که در آســتانه 

بازنشستگی هستند، توضیحاتی ارائه داد.
 قاســم احمدی لاشــکی در مورد برخی از مواد قانون 
برنامه هفتم توســعه هفتــم اقتصــادی اجتماعی و 
فرهنگی کشــور در مورد حداقل ســن بازنشستگی، 
سابقه مورد نیاز برای بازنشستگی و میانگین محاسبه 

حقوق بازنشســتگی برای کارمندان دولت اظهار کرد: 
محاسبه حقوق بازنشستگی بر اساس میانگین ۵ سال 
آخر قطعیت ندارد و فعا برنامه توسعه هفتم به مجلس 
شورای اسامی ارائه نشده اســت. این برنامه از سوی 
رئیس جمهور به مجلس شورای اسامی ارائه می شود و 
مجلس، کمیسیون تلفیق برنامه توسعه هفتم را برای 

بررسی این برنامه تشکیل می دهد.
وی افزود: کمیســیون تلفیق برنامه توســعه هفتم با 

حضور ۹ نفر از اعضای کمیســیون تلفیق مجلس و ۳ 
نفر از کمیســیون های ۱۲ گانه مجلس و مجموعاً ۴۵ 
عضو تشکیل می شود. این کمیســیون روی کلیات و 
جزییات این برنامه بررسی های تخصصی خود را انجام 
می دهند که نظرات کمیســیون های مجلس ازجمله 
کمیسیون آموزش در آن لحاظ می شــود و در مرحله 
بعد این برنامه بــه صحن مجلس تقدیم می شــود که 
در حال حاضر هیچ یک از فرایندهای فوق طی نشــده 

است.
به گــزارش مرکــز اطاع رســانی و روابــط عمومی 
وزارت آموزش وپرورش، لاشــکی ادامه داد: در برنامه 
توســعه ششم کشــور آنچه از ســوی دولت ارائه شده 
بود بــا تغییرات در مجلس مواجه شــد، لــذا معتقدم 
برنامه توســعه هفتم نیز در مجلس با تغییرات همراه 
خواهد شــد. همچنین نمایندگان مجلس می توانند 

استثناهایی قائل شوند.

بازنشستگی

محاسبه حقوق بازنشستگی بر اساس میانگین ۵ سال آخر خدمت قطعیت ندارد
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وش صحت یک کمدی پربازیگر می سازد سر
سروش صحت برای ســاخت یک فیلم کمدی متقاضی پروانه ساخت 

شده است.
صحت که بیشــترین تجربــه اش در عرصه بازیگری اســت و در حوزه 
ســاخت ســریال طنز نیز مطرح اســت، تاکنون در حــدود ۳۰ فیلم 
ســینمایی نقش آفرینی کرده و حالا پس از فیلم »جهان با من برقص« 

قصد دارد دومین فیلم سینمایی خود را کارگردانی کند.
او ســال ۱۳۹۷ فیلم »جهان با من برقص« را با بــازی علی مصفا، جواد 
عزتی، هانیه توســلی، پژمــان جمشــیدی، ســیاوش چراغی پور و 
کاظم سیاحی ســاخت و دومین فیلم ســینمایی خود را نیز قرار است 
با ترکیبــی از بازیگران مطرح فیلم های کمدی و اجتماعی چند ســال 
گذشــته بســازد.نام فیلم جدید صحت »صبحانه با زرافه ها« است که 

تهیه کنندگی آن را محمد شایسته برعهده دارد.
این فیلم کمدی در حال حاضر در مرحله پیش تولید و در انتظار صدور 

پروانه ساخت از سوی سازمان سینمایی است.
آخرین فعالیت سروش صحت در تلویزیون نیز برنامه »کتاب باز« بود

وی صحنه  وسک« و »خانوم« ر »خانه عر
تماشاخانه استاد انتظامی

 دو نمایش »خانه عروســک« بــه کارگردانی رویا صفــری و »خانوم« 
به کارگردانی تینا بخشــی در تماشاخانه اســتاد انتظامی روی صحنه 
می روند.نمایــش »خانــه عروســک« نوشــته هنریک ایبســن و به 
کارگردانی رؤیا صفری از دوشــنبه ۲۹ خرداد ماه تا ۲۰ تیر ماه هر شب 
)به جز شــنبه ها( ســاعت ۱۹ به مدت ۶۰ دقیقه در تماشاخانه استاد 
انتظامی اجرا می شــود.رؤیا صفری، حنیف براری، مرجان هادی زاده، 

فرزام صفاریان و مریم ارغوانی بازیگران این نمایش هستند.
داســتان این نمایش در مدت زمان ســه شــب در خانه تروالد هلمر و 
همسرش نورا هلمر، در شــهری در نروژ اتفاق می افتد. نورا سال ها قبل 
وقتی بیماری مهلکی جان هلمر را به خطــر انداخته بود، برای مداوای 
همســرش و به طور پنهانی پولی را به نزول از یکــی از همکاران هلمر 
قرض کرد.نمایش »خانوم« به نویسندگی و کارگردانی تینا بخشی و با 
تهیه کنندگی سامان خلیلیان از دوشنبه ۲۹ خرداد ماه تا ۲۰ تیر ماه هر 
شب )به جز شنبه ها( ساعت ۲۱ به مدت ۶۵ دقیقه در تماشاخانه استاد 

انتظامی اجرا می شود.

سارا سیبی، ساغر طاهرپور و رضا امانلو بازیگران این نمایش هستند.
https:// عاقمندان برای تهیه بلیت می توانند به سایت تیوال به نشانی

www.tiwall.com/p/khanom۲ مراجعه کنند.

قبل از داوری در جشنواره توکیو
ویم وندرس جایزه لومیر را می گیرد

ویم وندرس کارگــردان آلمانی در جشــنواره لومیــر ۲۰۲۳ تجلیل 
می شود. ویم وندرس در پانزدهمین دوره جشنواره لومیر که با محوریت 
فیلم کاســیک در لیون برگزار می شــود، جایزه معتبر لومیر فرانسه 
را دریافت خواهد کــرد.او به ایــن ترتیب جا پای کاتریــن دونو، پدرو 
آلمادوار، جین فوندا، مارتین اسکورســیزی، جیــن کمپیون، برادران 
داردن و همچنین کلینت ایســتوود که اولین دریافت کننده این جایزه 

بود می گذارد. تیم برتون به عنوان برنده جایزه ۲۰۲۲ انتخاب شده بود.
جشنواره فیلم لومیر و جایزه لومیر در ســال ۲۰۰۹ توسط تیری فرمو 
مدیر جشــنواره فیلم کن که مدیر موسســه لومیر در لیون هم است، 

راه اندازی شد.
انستیتو لومیر با انتشــار بیانیه ای اعام کرد: ویم وندرس که شخصیتی 
نمادین از احیای ســینمای اروپــا در آغاز دهه هــای ۱۹۷۰ و ۱۹۸۰ 
اســت، کارگردان فیلم هایی چــون »پاریس، تگــزاس« و »بال های 
اشتیاق«؛ مردی اســت که مســیر خود را به عنوان یک هنرمند دنبال 
کرده و به تازگی با ۲ فیلم اخیرش »آنســلم« و »روزهای عالی« به یک 
پیروزی مضاعف دست یافته اســت. این یک انتخاب بدیهی بود که در 
لیون، زادگاه لومیر خالق ســینما، از این کارگردان مسافر، هنرشناس 
چندوجهی و بینا، تصویرگر ماهر که هرگز دســت از اختراع مجدد خود 

برنداشته و هزاران زندگی را تجربه کرده است، تجلیل کنیم.
این موسسه خاطرنشان کرد که وندرس جزو اولین فیلمسازانی بود که 

توسط موسسه لومیر در سال ۱۹۹۱ دعوت شد.
انســتیتو لومیر که در محل خانه و محل کار ســابق پیشگامان سینما 
آگوست و لویی لومیر واقع شده است، سال ۱۹۸۲ برای حفظ خاطرات 
و میراث ســینمایی آنها ایجاد شد.دیروز اعام شــد وندرس به عنوان 

رئیس هیات داوران جشنواره فیلم توکیوی امسال انتخاب شده است.
پانزدهمین دوره جشــنواره لومیر از ۱۴ تا ۲۲ اکتبر ۲۰۲۳)۲۲ تا ۳۰ 

مهر( برگزار می شود.

مدیرکل هنرهای نمایشی:

 تلاش داریم مکان ها و زیرساخت های استان ها 
تقویت شوند

کاظم نظری مدیرکل هنرهای نمایشــی کشــور در نشســت خبری 
صاحبدلان گفت: »ما به واسطه این جشنواره ها و رویدادها تاش داریم 

مکان ها و زیرساخت های استان ها تقویت شوند.«
 آیین رونمایی از پوستر و نشست خبری بخش بین المللی رویداد تئاتر 
صاحبدلان )نمایش های دینی( با حضــور دکتر کاظم نظری مدیرکل 

مرکز هنرهای نمایشی، برگزار شد.
در این نشست کاظم نظری در ســخنانی کوتاه به توضیح وضعیت تئاتر 
کشور پرداخت و سعی کرد چشــم اندازهای مختلف این میدان هنری 

کشور را تشریح کند.
دکتر نظری در ابتدا به این نکته اشاره داشت که تاش دارند با بهانه قرار 
دادن جشنواره هایی چون صاحبدان مکان ها و زیرساخت های استان ها 
را تقویت کنند. نظری گفت: »تاش مان این بــود که رویدادهای اداره 
کل هنرهای نمایشــی در استان ها تقسیم شــود. مدیران و هنرمندان 
اســتان قزوین بســیار از هنرهای دینی اســتقبال کردند و امیدواریم 
صاحبدلان در قزوین بماند. ما به واســطه این جشــنواره ها و رویدادها 

تاش داریم مکان ها و زیرساخت های استان ها تقویت شوند.«
نظری همچنین با اشــاره به بودجه  هنرهای نمایشــی کشور، توضیح 
داد: »نمایندگان مجلــس قول داده اند که بودجــه ای ویژه برای تولید 
تئاترهای جدید اختصاص یابد. همچنین وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی 
قول داده است بودجه تئاتر برای سال آینده چند برابر شود و در تاشیم 

موانع پیش روی این اتفاق برداشته شود.«   
نظری گفت: »الآن بودجه تئاتر ۲۷ میلیارد تومان اســت و نســبت به 

سازمان سینمایی خیلی کم است.«

قاب

خریدار  بازیگر سریال تلویزیونی »آژانس 
دوســتی« گفت: هنر مغایرتی با تحصیات 
ندارد حتی کمک می کند تا افراد در زندگی 
منظم تر شوند؛ هنر به آن ها احترام متقابل 
به خانواده شــان را یاد می دهــد؛ این که به 
کوچکتر و بزرگتــر و جامعه احترام بگذارند 

و این ساحت قدسی هنر است.
احمدرضا اسعدی در پاســخ به این پرسش 
که این روزها مشغول چه کاری است، بیان 
کرد: آخرین کاری که داشــتم سریال دیو و 
ماه پیشــونی )ویژه کودکان و نوجوانان( به 
کارگردانی حســین قناعت و برای نمایش 

خانگی بود.
بازیگــر فیلم ســینمایی غیبــت موجه 
)عباس رافعــی ۱۳۹۹( تصریح کرد: کار 
با جوانــان را دوســت دارم؛ چندین کار 
صدثانیه ای داشــته ام و کار کودک برایم 

اولویت است.
وی با توضیح این موضــوع که مباحث مالی 
تا چه انــدازه در پذیرش نقش هــا برایش 
اهمیت دارد، اظهار داشــت: ۵۰ سال است 
که در کار تلویزیون و تئاتر و ســینما هستم 
و امروز از لحاظ مالی مسئول مالی و نماینده 
خانواده ام هســتم و به همین دلیل مباحث 
مالی برایم اهمیــت دارد و در همان ابتدای 
کار از تهیــه کننده در مــورد پرداخت کار 

سوال می کنم.
بازیگر ســریال تلویزیونی آژانس دوســتی 
)گروهی از کاگردانــان ۱۳۷۷-۱۳۷۶( در 
پاسخ به این پرســش که خاستگاه بازیگری 
کجاســت، تصریح کــرد: امــروز وضعیت 
اجتماعی فرق کرده اســت اما من از جمله 
دانش آموزانی بودم که اول کار تئاتر داشتم 
و بعد به دبیرســتان رفتم. آن زمان کار هنر 
خیلی جدی بود و اســتادان ما به مســائل 
درســی مان بســیار اهمیت می دادند و ما 

دانش آموزان تنبلی نبودیم.
بازیگــر فیلم ســینمایی نهنــگ عنبر ۲: 
سلکشن رؤیا )ســامان مقدم ۱۳۹۵( ادامه 

داد: من از دانش آموزانــی بودم که کارهای 
درسی را در مدرسه انجام می دادم که وقتی 
به خانه می آیم خوب اســتراحت کنم و بعد 
به تمرین تئاترم برســم؛ بعدها فهمیدم که 

هنر تا چه اندازه شریف است.
وی افزود: به کســانی که عاشــق و دنبال 
بازیگری هســتند پیشــنهاد مــی کنم 
درسشــان را بخواننــد و تحصیاتشــان 
را ادامــه دهند چراکــه هنــر مغایرتی با 
تحصیات نــدارد و حتی کمــک می کند 
تا افراد در زندگی منظم تر شــوند و شرح 
وظیفه شــان را پــی بگیرند؛ هنــر به آنها 
احترام متقابل به خانواده شــان را یاد می 
دهد اینکه به کوچکتــر و بزرگتر و جامعه 
احترام بگذارند و این ســاحت قدسی هنر 

است.
بازیگــر فیلــم ســینمایی پوپــک و مش 
ماشــاالله )فرزاد موتمن ۱۳۸۹( تاکید کرد: 
به هرکســی که به من بگوید مــی خواهد 

بازیگر شــود توصیه می کنم که ابتدا بروند 
در ســینمای جوان دوره تخصصی ببینند؛ 
آنجا دوره های کارگردانی، تدوین، عکاسی 
هســت و زمانی که شــما در فیلــم خود یا 
دیگری بــازی کنید بــه بهترین شــکل با 
ساحت شریف ســینما و دوربین آشنا می 

شوید.
این هنرمنــد تصریح کــرد: بازیگری در 
کودکی نقش اول فیلمــی را گرفته و پس 
از آن به او نقش نداده اند و مســیر زندگی 
اش عوض و ویران شده اســت چرا که راه 
درستی را در پیش نگرفته است؛ در نتیجه 
پیشنهاد من این است که این آدم ها ابتدا 
به درسشــان برســند چون درس قابلیت 
خودش را دارد و استادان بزرگی در سینما 
داریم که مهندس، دکتــر، معمار، نقاش 
و وکیل هســتند اما در کنــار آن بازیگر و 
کارگردان و آهنگســازند و در عرصه های 
دیگر هم هنرمنــد هســتند و چقدر هم 

عالی.
بازیگر فیلم ســینمایی مدرســه پیرمردها 
)سیدعلی ســجادی حســینی ۱۳۷۰( در 
پاسخ به این پرســش که جایگاه آموزشگاه 
های بازیگــری در تربیت بازیگــر را در چه 
می دانند، اظهار داشــت: برای پاسخ به این 
پرسش به جمله اســتاد صبا ارجاع می دهم 
که از او پرسیدند آیا ویولن، ساز خوبی است؟ 
و ایشــان گفته بود: »تا زیر دست چه کسی 
باشد«؛ مثال دیگری می زنم. اگر شما از یک 
صاحب نظر ســوال کنید که مثاً از خیابان 
شــریعی تا پارک وی چقدر راه است، او می 
گوید کمی راه برو تا ببینم سرعت تو چقدر 

است.
اســعدی یادآور شــد: در نتیجه باید دید 
مســئولان آموزشــگاه هــای بازیگری از 
کدام وادی آمده اند؛ آیــا تجربه کان این 
رشــته را دارند و یا صرفاً مدیر هســتند و 
اگر مدیر هســتند خیلی هم عالی اســت 

که مدیریت مــی کنند امــا زمانی که یک 
متخصص را به عنوان مدیر آموزش سرکار 
بگذارند؛ هســتند کســانی که پولی دارند 
و آموزشــگاهی می زننــد و مدیریت آن را 
برعهده د ارنــد و اینها مــی خواهند هنر را 
حمایت کنند و این حرکت زمانی که اصولی 
و همراه با سپردن کار به کاردان باشد، بسیار 

قابل تقدیر است.
بازیگر فیلم ســینمایی پاتــال و آرزوهای 
کوچک )مسعود کرامتی ۱۳۶۸( ادامه داد: 
به شــخصه قابلیت تدریس ندارم اما مدیر 
آموزش بودن را بلدم و می دانم که چه کسی 

می تواند تئاتر آموزش دهد یا سینما.
وی در پاسخ به این پرســش که در کارنامه 
کاری کدام آثار را بیش از ســایرین دوست 
دارد، تصریح کرد: بگو بابا اثر خسرو ملکان، 
کاری زلال و گروه بســیار عالی بود و من در 
این گروه شایسته توانســتم نقش خود را به 
بهترین شکل ایفا کنم. در کارهای سینمایی 
هم دل و دشــنه مســعود جعفری جوزانی 
)۱۳۷۳( و دیو و ماه پیشونی حسین قناعت 
)۱۴۰۱( کارهایی بود که دوســت داشــتم 

چرا که گروه عالی بود.
 احمدرضا اســعدی متولــد ۱۳۳۳، فارغ 
التحصیل لیسانس رشــته ادبیات نمایشی 
از دانشکده هنر و معماری آزاد تهران مرکز 

است.
اسعدی فعالیت خود در نمایش و تئاتر را به 
صورت جدی از سال ۱۳۴۷ وقتی ۱۴ ساله 
بود شــروع کرد و تا انقاب بیشتر تئاتر کار 

می کرد. 
پس از انقــاب اولین بار در ســال ۱۳۶۳ 
تجربه بازی در تلویزیون را بدســت آورد اما 
ورودش به ســینما در ســال ۱۳۶۷ با فیلم 
دوران سربی به کارگردانی خسرو معصومی 

آغاز شد.
ایشان از ســال ۱۳۶۷ تابه حال در ۲۷ فیلم 
سینمایی و از سال ۱۳۶۳ تاکنون در ۷۱ کار 

تلویزیونی حضور داشته است.

آگهی مفقودی
برگ سبز ســواری پراید رنگ سفید روغنی مدل 13۸۶به شماره 
موتور 2114۶20وشاسیS14122۸۶371۶00وشهربانی ایران 
۶4_33۹ص44به نام محمد محمدی مفقود واز درجه اعتبار ساقط 

می باشد.
یزد

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی
 اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شــماره 1402۶0324001000702مــورخ  1402/2/17 هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقردر  واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملــک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای خلیل هاشــمی نژاد  
فرزند عیسی به   شماره شناسنامه 10 وکد ملی 472340۸۹۸3صادره از کویت  را نسبت 
به ششــدانگ عرصه واعیان یک باب مغازه به مساحت 21/20 متر مربع درقسمتی از پلاک 
74۶ اصلــی واقع دربندر ریگ  خریداری مع الواســطه از آقای علی مصدق ومحمد محمدی  
محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتــب در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی 
می شــود. در صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به ظرف مدت دو ماه آگهی اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم  نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شــد.  صدور ســند مالکیت مانع 

مراجعه متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی نمی باشد. م الف: 202
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24
محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت
 ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شــماره 1402۶0324001000۶۹۸مــورخ  1402/2/17 هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقردر  واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملــک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای خلیل هاشــمی نژاد  
فرزند عیسی به   شماره شناسنامه 10 وکد ملی 472340۸۹۸3صادره از کویت  را نسبت 
به ششــدانگ عرصه واعیان یک باب مغازه به مساحت 21/50 متر مربع درقسمتی از پلاک 
74۶ اصلــی واقع دربندر ریگ  خریداری مع الواســطه از آقای علی مصدق ومحمد محمدی  
محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتــب در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی 
می شــود. در صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به ظرف مدت دو ماه آگهی اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم  نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شــد.  صدور ســند مالکیت مانع 

مراجعه متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی نمی باشد. م الف:204
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24
محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه

 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شــماره 1402۶0324001000701مــورخ  1402/2/17 هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقردر  واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملــک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای خلیل هاشــمی نژاد  
فرزند عیسی به   شماره شناسنامه 10 وکد ملی 472340۸۹۸3صادره از کویت  را نسبت 
به ششدانگ عرصه واعیان یک باب ساختمان انباری  به مساحت 21/۶0 متر مربع درقسمتی 
از پــلاک 74۶ اصلی واقع دربندر ریگ  خریداری مع الواســطه از آقای علی مصدق ومحمد 
محمدی  محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15روز 
آگهی می شود. در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به ظرف مدت دو ماه آگهی اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم  نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شــد.  صدور ســند مالکیت مانع 

مراجعه متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی نمی باشد. م الف:203
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24
محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی
 اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شــماره 1402۶0324001000225مــورخ 1402/1/22 هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقردر  واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای محمد محمودنژاد  فرزند 
عبدالنبی  به   شماره شناسنامه2331 کد ملی 353۹54۶۶1۸ صادره از گناوه   را نسبت به 
سه دانگ  مشاع از ششدانگ عرصه واعیان یک قطعه زمین کشاورزی   به مساحت 34714  
متر مربع درقســمتی از پلاک ۸۸0 اصلی واقع در قریه جزیره گناوه   خریداری مع الواسطه 
از آقای عبدالنبی محمود نژاد و شرکاء  محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی می شــود. در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به ظرف مدت 
دو ماه آگهی اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم  نمایند. بدیهی است 
در صــورت انقضای مــدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر 
خواهد شد.  صدور ســند مالکیت مانع مراجعه متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی نمی باشد. 

م الف: 20۸
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸ تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24

محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شماره 1402۶0324001000۶۹۹مورخ  1402/2/17 هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقردر  واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای خلیل هاشــمی نژاد  فرزند عیسی به   
شــماره شناسنامه 10 وکد ملی 472340۸۹۸3صادره از کویت  را نسبت به ششدانگ عرصه 
واعیان یک باب مغازه به مساحت 20/43 متر مربع درقسمتی از پلاک 74۶ اصلی واقع دربندر 
ریگ  خریداری مع الواســطه از آقای علی مصدق ومحمد محمدی  محرز گردیده اســت. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی می شــود. در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به ظرف مدت دو ماه آگهی اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجــع قضایی تقدیم  نمایند. 
بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 
صادر خواهد شد.  صدور سند مالکیت مانع مراجعه متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی نمی باشد. 

م الف: 200
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24
محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی

 اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 1402۶0324001000۶۹5مورخ  1402/2/17 هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقردر  واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای خلیل هاشــمی نژاد  فرزند عیسی به   
شــماره شناسنامه 10 وکد ملی 472340۸۹۸3صادره از کویت  را نسبت به ششدانگ عرصه 
واعیان یک باب مغازه به مســاحت 20/7۶متر مربع درقسمتی از پلاک 74۶ اصلی واقع دربندر 
ریگ  خریداری مع الواســطه از آقای علی مصدق ومحمد محمدی  محرز گردیده اســت. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی می شــود. در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به ظرف مدت دو ماه آگهی اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجــع قضایی تقدیم  نمایند. 
بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 
صادر خواهد شد.  صدور سند مالکیت مانع مراجعه متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی نمی باشد. 

م الف:1۹۹
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24
محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی

 اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره0700 1402۶032400100مورخ  1402/2/17 هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقردر  واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای خلیل هاشــمی نژاد  فرزند عیســی 
به   شــماره شناســنامه 10 وکد ملی 472340۸۹۸3صادره از کویت  را نسبت به ششدانگ 
عرصــه واعیان یک باب مغازه به مســاحت 22/30  متر مربع درقســمتی از پلاک 74۶ اصلی 
واقع دربندر ریگ  خریداری مع الواســطه از آقای علی مصــدق ومحمد محمدی  محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی می شود. در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به ظرف مدت دو ماه آگهی اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم  
نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شــد.  صدور سند مالکیت مانع مراجعه متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی 

نمی باشد. م الف 201
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24
محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت

 ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شــماره 1402۶0324001000۶73 مورخ  1402/2/1۶ هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقردر  واحد ثبتی 
حــوزه ثبت ملک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای عبدالرحمن ملک زاده   
فرزند حسین  به   شماره شناســنامه 4 وکد ملی 353۹7۸52۶4 صادره ازگناوه را نسبت 
به ششدانگ عرصه واعیان یک باب خانه  به مساحت 324/75  متر مربع درقسمتی از پلاک 
۹17اصلی واقع درامامزاده گناوه   خریداری مع الواسطه از آقای سید احمد حسینی وشرکاء 
محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتــب در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی 
می شــود. در صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به ظرف مدت دو ماه آگهی اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم  نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شــد.  صدور ســند مالکیت مانع 

مراجعه متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی نمی باشد. م الف:207
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24
محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شماره 1402۶0324001000223مورخ 1402/1/22 هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقردر  واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملــک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای مهدی محمود نژاد  فرزند عبدالنبی 
به   شماره شناسنامه 52۹ وکد ملی 22۹۶۹4754۹ صادره از شیراز   را نسبت به سه دانگ 
مشاع از ششــدانگ  عرصه واعیان یک قطعه زمین کشــاورزی به مساحت 34714  متر مربع 
درقسمتی از پلاک ۸۸0 اصلی واقع درقریه جزیره گناوه  خریداری مع الواسطه از آقای عبدالنبی 
محمودنژادوشرکاء  محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15روز آگهی می شــود. در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به ظرف مدت دو ماه آگهی اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم  نمایند. بدیهی اســت در صــورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.  صدور سند مالکیت مانع مراجعه 

متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی نمی باشد. م الف:20۹
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24

محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه

کتاب

خریدار  مصطفی رحماندوست کتاب خوانی و قصه خوانی برای بچه ها 
و دسترســی آن ها به کتاب را دو راهکار برای کتابخــوان  کردن بچه ها 
می داند، هرچند معتقد اســت بــا توجه به این کــه خانواده ها گرفتاری 
اقتصادی دارند و وقت نمی کنند بچه هایشــان را بــه کتابخانه ببرند و یا 

برایشان کتاب بخوانند، حرف زدن در این باره فایده ای ندارد.
این شاعر و نویسنده ادبیات کودک و نوجوان درباره مسئله کتاب خوانی 
کودکان و نوجوانــان و راهکارهایی که برای کتاب خــوان کردن بچه ها 
وجود دارد، اظهار کرد: بــرای کتابخوان کردن کودکان دو راه بیشــتر 
نداریم؛ یکی این که با خواندن کتاب،  آن ها را بــه کتاب عاقه مند کنیم 
و راه کار دوم این اســت که کتاب در اختیارشان بگذاریم. برای عاقه مند 
کردن بچه ها باید کتاب خوانی و قصه گویی را جزء برنامه های روزانه شان 
بگذاریم، کاری که در دنیا جواب داده اســت. هر کشــوری که خواسته 
ســطح مطالعه را افزایش دهد، مردمش را به خواندن کتاب و قصه گفتن 
برای بچه ها تشــویق کرده است. در کشــور ما، قصه گویی و کتابخوانی 
به صورت برنامه های روتین نیســت و جز جاهایی مانند کانون پرورش 
فکری کودکان و نوجوانان جای دیگــری این کار را نمی کند و خانواده ها 

هم خیلی کم کتاب می خوانند و یا قصه می گویند.
 او در ادامه گفت: این که کتاب در اختیار بچه هــا قرار دهیم به دو روش 
امکان پذیر اســت؛ کتابخانه های کودک زیادی باشد که بچه ها به آن جا 
بروند که تقریبا این امکان برای بچه های کشورمان فراهم است. و دیگر 
این که در خانه کتاب در اختیارشــان باشــد و یکی از تفریحات بچه ها 
رفتن به کتابفروشی و انتخاب و خرید کتاب باشــد، که موضوع دوم به 
دلیل گران شــدن بیش از حد کتاب از طرفی و تیراژ بســیار کم کتاب و 
گرفتاری خانواده ها امکان پذیر نیســت بنابراین  هرچقدر حرف بزنیم 

بی خود است.
رحماندوست بیان کرد: زمانی که کتاب در اختیار بچه ها قرار نمی گیرد 
و کتابخانه های کودک زیاد در دســترس نیســت و زمانی که خانواده ها 
گرفتاری اقتصــادی دارند و وقت نمی کنند بچه هایشــان را به کتابخانه 
ببرند و یا برایشــان کتاب بخوانند، کتابخوان شــدن بچه ها تقریبا امیدِ 

ناامیدکننده است.
 این شــاعر و نویســنده درباره این کــه خانواده هــا و یا کــودکان با 
چه کتاب هایــی مطالعه را شــروع کننــد، بیان کرد: مســلما بچه ها 
عاقه مندی های متفاوتی دارند. ابتدا باید به آن ها فرصت داده شــود تا 
عاقه مندی خودشان را نشان دهند؛ این که گفتم بچه ها کتاب انتخاب 
کنند و در کتابخانه ها و کتابفروشی ها  حضور داشته باشند به این دلیل 
اســت که ناخودآگاه آن ها در معرض کتاب های متفاوت از این ور و آن 
ور، رشــته های مختلف و ژانرهای مختلف  قرار می گیرند و می خوانند، 
آن هایی را که خوششــان می آید می گیرند و آن هایی را که خوششان 
نمی آید کنار می گذارنــد و به این ترتیب اطرافیــان کم کم می فهمند 
بچه ها چه خطــی را دنبال می کنند و از خواندن چه چیرهایی بیشــتر 
لذت می برند. او در ادامه خاطرنشان کرد: در آغاز کار ما فقط باید به لذت 
بردن از  مطالعه فکر کنیم نه این که بچه ها چه یاد بگیرند و چه بخوانند یا 
دانششان در چه رشته ای اضافه شود. در واقع اول باید به غذای خوشمزه 
فکر کنند بعد ما به این  فکر کنیم که در غذا چه نوع ویتامینی باشــد و به 

بچه ها بدهیم.
رحماندوست با بیان این که سطح مطالعه در کشور ما پایین است، یادآور 
شــد: حتی اگر بچه ها کتاب دم دســتی هم بخوانند، آدم باید خوشحال 
باشــد که چیزی می خوانند. به همین دلیل نمی توانم  بگویم  بچه ها چه 
بخوانند و یا با چه چیزی شــروع کنند. فقط می توانم بگویم برای بچه ها 
این امکان را فراهم کنیم که در انبــوه کتاب بروند و آن قدر امتحان کنند 
و بخوانند و یا کتاب ها را به هم بزنند و نخواننــد تا عاقه مندی خود را به 

اطرافیان نشان دهند.
 این شــاعر در پایان تأکید کرد: حداقل کاری کــه خانواده ها می توانند 
انجام دهند این است که در هر فرصتی بچه ها را به کتابخانه ببرند و جلو 

کتابخانه بنشینند تا بچه ها برگردند.

چگونه بچه ها را کتاب خوان کنیم؟
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میدان

هافبک تیم فوتبال پرســپولیس بعد از ســالها از یک 
راز بزرگ در ارتباط با ســرمربی ســابق تیم ملی پرده 
برداشت و گفت: کی روش راحت و مستقیم به من گفت 

به استقال برو!
 ســروش رفیعی از جمله بازیکنانی بود کــه در زمان 
ســرمربیگری کارلوس کی روش در تیم ملی ایران در 
مقطعی به این تیم دعوت شــد؛ درست زمانی که او در 
تیم تراکتور ســرباز بود و سرمربی ســابق تیم ملی هم 

تاش زیادی برای حل مشکل رفیعی انجام داد.
با این حال بعد از یــک دوره زمانی، رفیعی دیگر مدنظر 
کی روش قــرار نگرفت؛ حتــی وقتی که بــا پیراهن 
پرســپولیس روزهای خوبی را در لیگ ایران پشت سر 
گذاشت.این هافبک پرسپولیسی سرانجام پرده از یک 

راز بزرگ درباره عدم دعوت شــدنش به تیم 
ملی و مصاحبه انتقــادی اش علیه کی روش 
برداشــت و در گفتگو با فوتبال ۳۶۰ ماجرا را 

به این شکل توضیح داد:
»اگر من یک کارنامه حضور در جام ملت های 
آسیا را دارم به خاطر کی روش است. اگر هر 
ســرمربی دیگر بود به خصوص مربی ایرانی 

آنقدر که کــی روش پای من ایســتاد، نمی ایســتاد. 
مدیونش هستم.

به خاطر این دِینی که به او داشــتم، زمانی که داشــت 
خدمت سربازی ام تمام می شــد به کی روش گفتم هر 
کاری که تــو بگویی انجام می دهم. بــه او گفتم کمکم 
کن تصمیم خوبی بگیرم. کــی روش هم کمک کرد و 

با چند نفر ارتباط گرفتم تا بیرون از کشــور 
بازی کنم ولی یک هفته قبل از اینکه سربازی 
ام تمام بشــود، در اردوی دبی دعوای برانکو 
و کی روش شروع شــد.بعد از اردو، وقتی از 
کی روش ســئوال کردم، راحت و مســتقیم 
به من گفت برو اســتقال! مــن فقط به کی 
روش گفتم اگر می شود به اســتقال نروم؛ 
یا تراکتور یا پرســپولیس و چند تیم دیگر هستند. اگر 
می شود بین استقال و پرسپولیس، به استقال نروم. 
کی روش راحت به من گفت ایــن حرف های هواداری 
را ول کن و برو اســتقال. خودم هماهنگــی را انجام 

می دهم و همه کارهایت را می کنی.
فکــر نمی کــردم همــه چیز اینقــدر عوض بشــود. 

پرســپولیس ۶ - ۷ بازیکن در تیم ملی داشــت. اینکه 
می گویم بعضی وقت ها بدشانســی است، همین است 
که در همان زمان که خدمتم تمام می شــد این اتفاق 
افتاد. من پرسپولیس را انتخاب کردم ولی از آن روز به 
تیم ملی دعوت نشدم. با اینکه شرایطم در پرسپولیس 

بهتر از تراکتور بود.
حرفی هم که زدم )علیه کی روش( حرف دلم بود. گفتم 
کی روش با من عالی بوده اســت ولی این کی روشــی 
که می شناسم کی روشی نیست که از بیرانوند، پورعلی 
گنجی و امیری را از نفت به تیم ملی آورد. کی روشــی 
نیست که رامین رضاییان را از راه آهن و سروش رفیعی 
را از فولاد آورد. مشخص بود که مســائل غیر فوتبالی 

است. برای همین ناراحت بودم.«

بازیکن ســابق اســتقال می گویــد تا قبــل از داربی 
موافــق همکاری ســاپینتو با اســتقال بوده اســت.
پیروز قربانی، بازیکن ســابق اســتقال درباره جدایی 
ساپینتو از اســتقال اظهار کرد: تا قبل از داربی موافق 

ادامه همکاری استقال با ســایپنتو بودم. او در داربی 
رفتارهایی نشــان داد که متناســب با شــأن و فضای 
ســرمربی گری اســتقال نبود.وی درباره عقد قرارداد 
ســاپینتو با آپوئل قبرس تصریح کرد: فوتبال حرفه ای 

است دیگر! به نظرم از قبل، مذاکرات خودش را با باشگاه 
قبرســی انجام داده بود. در فاصله یک روز که نمی شود 
قرارداد بســت. گواردیولا هم در یک روز نمی تواند تیم 
پیدا کند و قرارداد ببندد. بــه نظرم از قبل صحبت های 

خودش را کرده بود.بازیکن پیشین تیم فوتبال استقال 
دربــاره گزینه های هدایــت این تیم گفــت: در میان 
گزینه های ایرانی با احترامی کــه به همه گزینه ها دارم 

فردی که مطلوب نیمکت استقال باشد، نداریم. 

پرسپولیس

استقلال

مهدیه دریابیگی  پیشکســوت استقال 
معتقد اســت که ســرمربی تیم ملی در کار 

باشگاه های لیگ برتر دخالت نمی کند.
 استقال یاد گرفته همیشــه با یک فرمول 
پیش برود. اصرار مدیران ایــن تیم در اجرا 
کــردن فرمول قبلــی، اســتقال را تا حد 
زیادی از موفقیت دور می کنــد. تقریباً هر 
ســاله اســتقال فصل نقل و انتقالات را به 
خاطر شــلختگی کار مدیران خود می بازد 
و در نهایت با سراســیمگی خاصــی تیم را 
می بندند. گاهی هم اتفاق افتاده که تیم قبل 
از آمدن مربی بسته می شــود و همین نکته 
باعث خیلــی از مشــکات در جریان فصل 
است. استقال فصل پیش که قهرمان شد با 
همین شلختگی و از دست دادن زمان مربی 
انتخاب کرد، حــالا که دو جام را از دســت 
داده؛ آنقدر غرق در مشــکات جور و واجور 
اســت که مثل کاف ســر در گم نمی داند 
سرنخ مشکاتش کجا اســت و دقیقاً از کجا 
باید بــرای رفع آن تاش کنــد. البته چون 
مدیریت باشــگاه هیچ گونه نوآوری ندارد 
و مثل همیشه از روی دســت مدیران قبلی 
تقلب می کند، این بار هم برای اینکه بگوید 
نگرانی هواداران برایشــان مهم اســت پای 
پیشکسوتان را وسط کشــیده و با تشکیل 
کمیته فنی قصد دارد وانمــود کند با خرد 
جمعی دســت به انتخاب مربی زده اند، اما 
از همین حالا می تــوان پیش بینی کرد که 
کمیته فنــی کمترین نقــش را در انتخاب 
ســرمربی خواهد داشــت و خیلی زود هم 
نقش آنها کمرنگ و در نهایت محو می شود. 
در این میان و با توجه به تمام سوژه های روز 
اســتقال، گفته می شــود تصمیم گیرنده 
اصلی تمام مسائل در این تیم امیر قلعه نویی 
اســت و او از راه دور تمام مسائل استقال را 
رصد کرده و برای این تیم تصمیم می گیرد. 
در خصوص تمام مســائلی که مطرح شد با 
ســتار همدانی هافبک ســابق اســتقال 

هم صحبت شدیم.

گفته می شــود چهره ورزشی هیأت 
مدیره استقلال شما هستید؟

اصاً صحت نــدارد و در این زمینــه با من 
صحبتی نشده است.

 به نظر شما چهره های فوتبالی بیشتر 

می توانند کمک کنند یــا افرادی که 
بتوانند از نظر اقتصــادی به تیم پول 
تزریق کنند؟)هر چند کــه تاکنون 
هیچ کدام از چهره ها بــه تیم کمک 

نکرده اند.(
هیأت مدیره اســتقال به هر دو قشــر نیاز 
دارد. هم چهره فوتبالی، هم چهره اقتصادی 
و حتی افــراد حقوقــی که در ایــن زمینه 
بتوانند به تیم کمک کننــد. اگر انتخاب ها 
درســت باشــد در نهایت تیم به موفقیت 
می رســد. الان هم باید افرادی برای فصل 
جدید انتخاب شــوند که تیم استقال را از 

منجابی که در آن فرو رفته نجات دهند.

 دو چهره فوتبالی استقلال)مؤمنی، 
مظلومی( در هیأت مدیره اســتقلال 
موفق نبودند و در نهایت کنار گذاشته 
شدند، نظر شــما در خصوص عملکرد 

آنها چیست؟
هــر کســی را می خواهی عملکــردش را 
واکاوی کنی بایــد خروجی کارش را در نظر 
بگیری. آیا خروجــی کار این دو عزیز خوب 
بود؟ به استقال کمک کردند؟ قطعاً وقتی 
پاسخ آن منفی اســت، نیاز به تغییر است و 
باید افــرادی بیایند که به اســتقال کمک 

کنند.

 شایعه شــده آقای قریب قرار است 
رئیس هیأت مدیره استقلال شود اما 
هنوز این مسأله توســط خود ایشان 
تأیید یا رد نشده اســت. نظرتان در 
خصوص حضور آقای قریب در بخش 

مدیریت استقلال چیست؟
صددرصــد نظر مــن مثبت اســت. آقای 
قریــب رزومه بســیار خوبی در اســتقال 
دارد. اســتقال تیــم بزرگی اســت و آدم 
بزرگ می خواهد با افکار بزرگ. اســتقال 
طرفــداران بی شــماری دارد و حــق این 
هواداران است که کســی در رأس کار باشد 
که آرامش را به تیم بیاورد. من فکر می کنم 
آقای قریب آنقدر بزرگ هستند که آرامش 

به استقال بدهند.

 چند روز پیش کمیته فنی استقلال 
تشــکیل شــد و افراد بزرگی در آن 
حضور دارند اما همیشــه این دغدغه 
وجــود دارد که تشــکیل این کمیته 
فرمالیته بــوده و تصمیمات در جای 
دیگری گرفته شــود. در این خصوص 

نظر خودتان را می گویید؟
هر کدام از افرادی که کمیته فنی استقال را 
تشکیل دادند شناسنامه استقال هستند، 
اما باید به نظر آنها اهمیت داده شود و نباید 

الکی آنهــا را دور هــم جمع کننــد. قطعاً 
نگهداری این افراد بزرگ کار سختی است و 
نباید با اسامی آنها مثل گذشته بازی کنند. 
اگر بدرســتی از نظر این عزیزان اســتفاده 
شود برای استقال مربی بزرگی می آورند. 
سال ها است که اســتقال از نیمکت خود 

آسیب دیده است. 
من در فینال جام حذفی بــودم و به ضرس 
قاطع می گویم که اســتقال در این بازی از 

نیمکت خود ضربه خورد.

 این روزها گفته می شــود تصمیم 
گیرنده اصلی استقلال امیر قلعه نویی 
اســت. یعنی ایشــان از راه دور همه 

انتخاب ها را انجام می دهد!
اما من حتی نمی توانم در خیالم هم باور کنم 
که قلعه نویی در کار اســتقال دخالت کند. 
قلعه نویی آنقدر کار دارد و سرش شلوغ است 
که نمی تواند در کار اســتقال دخالت کند. 
حضور در تیــم ملی ۱۸ ســاعت از وقت هر 
مربی را می گیرد. چطور با چنین شــرایطی 
ایشان وقت می کند برای استقال تصمیم 

بگیرد؟

 امــا این طــور که گفته می شــود 
آقای کریمی اعتقاد زیــادی به آقای 

قلعه نویــی دارنــد و از ایشــان در 
کارهایشان مشورت می گیرند.

آقای قلعه نویــی آنقدر با اســتقال افتخار 
کســب کرده و آنقدر به گردن تیم حق دارد 
که اگر آقای کریمی هم با ایشــان مشورت 
کند کار اشــتباهی نکرده است. اما حرفم را 
دوباره تکرار می کنــم. قلعه نویی آنقدر در 
تیم ملی سرش شلوغ است که نمی تواند در 

استقال دخالت کند.

 مسأله دیگر در مورد انتخاب نکونام 
اســت که باز هم گفته می شــود که 
دخالت آقای قلعه نویی باعث رنجش او 

شده است.
جواد نکونام را از نزدیک می شناســم آنقدر 
اخاق مدار هست که از بزرگتر خود نرنجد. 
من نمی توانم شــایعات این روزها را قبول 
کنم. فقــط می خواهند به اســتقال ضربه 

بزنند.

 اگر شــما به عنوان یکی از اعضای 
کمیته فنی انتخاب می شــدید مربی 
خارجــی را به آقــای کریمی توصیه 
می کردید یا با حضــور مربی داخلی 

موافق هستید؟
فعاً که عضو کمیته فنی نیســتم. اما از دید 
یک کارشناس صحبت می کنم؛ همان طور 
که گفتم استقال از نیمکتش امسال ضربه 
خورد پس نیاز به نیمکت قوی می خواهد که 
بتواند حواشی را جمع و جور کند. در چنین 
حالتی من در ایران جــواد نکونام را بهترین 
گزینــه می دانم. او می تواند بــا اقتدارش به 
اســتقال کمک کند. ضمن اینکه در کنار 

او هم باید افراد قوی باشند.

 منظورتان چیست؟
با احترامی که بــرای آقای طاهــری قائل 
هســتم امــا اســتقال سرپرســت قوی 

می خواهد.

 شما اگر مدیرعامل بودید چه کسی 
را سرپرست استقلال می کردید؟

من تفکــر خودم را دارم و نمی توانم کســی 
را به مدیرعامل اســتقال پیشنهاد کنم اما 
هر کسی را انتخاب می کنند باید حواشی را 

بخوبی جمع کند.

و استقلال! وش گفت خودم کارهایت را می کنم؛ بر وش رفیعی: کی ر سر

مربی ایرانی مطلوب برای استقلال نداریم

مدارک برخی کاندیداهای انتخابات فدراسیون کشتی در مرحله تجدیدنظر
خریدار   ســخنگوی فدراســیون کشتی 
تاییــد کــرد مــدارک مدیریتــی برخی 
کاندیداهــای انتخابــات این فدراســیون 
در مرحلــه تجدیدنظــر اســت. ثبت نام از 
کاندیداهای احراز پست ریاست فدراسیون 
کشتی در حالی ۱۹ اردیبهشت ماه به پایان 
رســید که ۱۵ کاندیدا برای حضور در این 

انتخابات اعام آمادگی کردند.
علیرضا دبیر )رئیس فدراســیون کشــتی، 
قهرمان جهــان و المپیک(، عباس جدیدی 
)دارنده مدال های نقره المپیک، طا و برنز 
جهان(، حمید یاری )رئیس سازمان لیگ و 
رئیس سابق هیئت کشتی البرز(، مصطفی 
میرزایی )رئیس سابق هیئت کشتی استان 
اصفهــان(، علی اکبر جیرســرایی )رئیس 
کمیته پیشکســوتان(، جمشید خیرآبادی 
)رئیس هیئت کشــتی اســتان کردستان 
و مربی ســابق تیم ملی(، عبــدالله عزیزی 
)رئیس سابق هیئت کشتی استان تهران(، 
حمید بنی تمیم )مدیرکل ورزش و جوانان 

خوزستان(، حمید سیفی )مدیرکل پیشین 
ورزش و جوانان همدان(، ســعید کولیوند، 
بهمن صفری، آرین حاتمی غریبوند، حسن 
یاری نیا، مونــا میرزایی و مریــم ارم آبادی 
نفراتی هستند برای انتخابات کشتی اعام 

کاندیداتوری کردند.
این درحالی است که امروز خبر رسید تعداد 
قابل توجهی از این نفرات در کمیته تطبیق 
وزارت ورزش و جوانــان تأییــد صاحیت 

مدیریتی نشده اند.
محمدابراهیم امامی سخنگوی فدراسیون 
کشــتی در واکنش به این خبر گفت: هنوز 
به صــورت رســمی چیزی به فدراســیون 
کشتی اعام نشــده اما طبق پیگیری های 
فدراســیون و دبیر مجمــع، وزارت ورزش 
اعام کرد که بــه زودی تأیید صاحیت ها و 
اسامی کاندیداهایی که می توانند در مجمع 
انتخاباتی فدراســیون کشتی حاضر شوند، 
به فدراسیون اعام می شــود با این حال تا 
این لحظه هنوز اسامی به فدراسیون کشتی 

اعام نشده است.
وی افزود: روند معمــول کار درحال انجام 
اســت و وزارت ورزش در تاش است تا در 
موعد مقرر انتخابات فدراســیون کشــتی 
را برگزار کند. البته تعــدادی از این ۱۵ نفر، 
از نظر ســوابق مدیریتی مــورد تأیید قرار 
نگرفته اند و در مرحله تجدید نظر اســت که 

اگر مدرکی دارند ارائه کنند.
در حالــی کــه شــایعات و گمانه زنی های 
مختلفی در خصوص اســامی کاندیداهای 
تأیید صاحیت نشــده فدراسیون کشتی 
مطرح شــده اما این که چه نفراتی تاکنون 
تأییــد صاحیــت مدیریتــی نشــده اند، 
موضوعی اســت که به صــورت محرمانه به 
خود کاندیداها اعام می شــود تا برای رفع 

نواقص مدارک اقدام کنند.
این درحالی اســت که بعــد از ورود مجدد 
علیرضا دبیر بــه گود رقابت برای کرســی 
ریاســت فدراســیون کشــتی آن هــم با 
ثبت نامش در روز نخست آغاز نام نویسی از 

کاندیداها، شــایعاتی مبنی بر احتمال عدم 
تأیید دوبــاره صاحیت دبیــر برای حضور 
در انتخابات آتــی این فدراســیون مطرح 
شــد. حال آن که کارنامه علیرضــا دبیر در 
رأس فدراسیون کشتی از یک طرف، تعهد 

کاری و اخاقی او از سوی دیگر و نیز عملکرد 
مدیریتی نشــان می دهد که رئیس جوان 
فدراسیون کشتی تمام موارد مد نظر وزارت 
ورزش و جوانــان برای کســب صاحیت 

مدیریتی و اخاقی را داراست.

پرشورها قهرمانی می خواهند
سوخت »خارجی« در باک تراکتور

مالک باشگاه تراکتور تبریز آمادگی کامل باشگاه برای جذب بازیکنان 
مد نظر سرمربی اسپانیایی تیم را اعام کرده است.

 تیم فوتبال تراکتور تبریز فصل گذشــته را با وجود تغییر ســرمربی با 
جایگاه چهارمی در جدول به پایان رساند.

قربان بردیف که در ابتــدای فصل هدایت تراکتور را بر عهده داشــت، 
پیش از هفته دوازدهم از سمتش استعفا کرد تا پاکو خمز اسپانیایی به 

جای او انتخاب بشود.
کارنامه موفق خمز با وجود تحمل سنگین ترین شکست تاریخ تراکتور 
در لیگ برتر مقابل اســتقال در هفته پایانی رضایت مالک باشــگاه و 
هواداران این تیم پر طرفدار تبریزی را به همراه داشــت. از این رو خمز 
برای فصل آینده نیز برنامــه کاملی را ارائه کرد تا همــکاری اش با این 

باشگاه را ادامه دهد.

محمدرضا زنوزی مالک باشــگاه تراکتور تبریز توانست بالاخره حرف 
خود را در فدراســیون فوتبال به کرســی نشــانده و ســهمیه حضور 
خارجی ها را افزایش دهد تا هر باشــگاه ۱+۶ بازیکــن را طبق قوانین 

جدید نقل و انتقالاتی سازمان لیگ وارد فوتبال باشگاهی کشور کند.
زنوزی که قیمت سرســام آور داخلی ها را دلیل این خواسته اش عنوان 
کرده است به خمز اعام کرده است آمادگی کامل جذب بازیکنان مورد 

نظرش از جمله بازیکنان خارجی را دارد.
تراکتور فصل آینده با توجه به حذف اســتقال در لیگ قهرمانان آسیا 
حضور خواهد داشت اما زنوزی عاوه بر خواســته خود مبنی بر صعود 
از مرحله گروهی ایــن رقابت ها دنبال قهرمانــی در لیگ برتر ایران هم 

هست.
مالــک تراکتور تمام هدف خود را روی این موضوع گذاشــته اســت تا 
بالاخره بتواند پس از پنج ســال مالکیت این باشگاه، نخستین قهرمانی 

لیگ برتر کشور را به ارمغان بیاورد.

اعتماد اسپانیایی ها جواب داد
واکنش ها به توافق بازیکن ایران با اوساسونا

انتقال پنجمین بازیکن تیم ملی فوتسال ایران به لیگ اسپانیا باعث رد 
و بدل شدن نظرات جالبی بین کارشناسان رسانه ای فوتسال در آسیا و 

اروپا شده است.
 روز گذشته بود که محمدحسین درخشــانی بازیکن تیم ملی فوتسال 
ایران تایید کرد با باشگاه اوساسونا )شوتا( اسپانیا به توافق رسیده است. 
درخشانی گفت که در حال انجام امور اداری و گرفتن ویزا برای سفر به 

کشور اسپانیا است.
لیگ دســته اول فوتســال اســپانیا از فصل گذشــته به مقصد جدی 
بازیکنان ایران تبدیل شد. باشگاه پالما به عنوان یکی از تیم های مدعی 
لیگ اسپانیا با مســلم اولادقباد و حســین طیبی به توافق رسید و این 
دو بازیکن نخســتین تجربه حضور در LNFS را پشــت سر گذاشتند. 
همچنین ســعید احمدعباســی دیگر بازیکن ایران هم راهی تیم واین 

آلبالی والدپناس شد و ۹ گل در این تیم به ثمر رساند.

این تجربه باعث اســتقبال بیشتر باشگاه های اســپانیایی شد. هنوز 
مرحله نخست لیگ اسپانیا به پایان نرســیده بود که پالما مذاکره با 
ســالار آقاپور ملی پوش جوان ایران را آغاز کرد و بــا این بازیکن که 
عنوان بهترین بازیکن لیگ برتر ایران را هم به دســت آورد، به توافق 

رسید.
سپس نوبت به محمدحسین درخشانی بازیکن پست عقب ایران رسید 
که با اوساســونا قرارداد امضا کند. به این ترتیب فصل بعد حداقل شاهد 
حضور پنج بازیکن ایران در لیگ اســپانیا خواهیم بــود؛ هرچند هنوز 

احتمال دارد این تعداد بیشتر هم بشود.
انتقال درخشــانی به اوساســونا در بیــن کارشناســان و خبرنگاران 
اسپانیایی بازتاب زیادی داشــت.»دیوید کاندلاس« ابتدا در توییتی به 
خرید ایرانی اوساســونا پرداخت و از او به عنوان یکی از بازیکنان ثابت 
تیم ملی ایران نام برد.در ادامه »اســتیو هریس« که اخبار و رویدادهای 
فوتسال در سراسر جهان به ویژه قاره آسیا و ژاپن را پوشش می دهد، به 
این بحث ورود کرد و در بخش نظرات مربوط به مطلب کاندلاس نوشت: 
»قضاوت دشــوار اســت زیرا او مدت کوتاهی با تیم ملی بوده است. او و 
رفیعی پور انتخاب های اصلی شمسایی پس از دوران باشکوه بازیکنان 
عقب گیر دیگر هستند. حیف که وقتی کشــاورز و توکلی در اوج بودند، 

ایجنتها توجهی به آنها نداشتند.«

آگهی مفقودی
برگ سبز ســواری پراید رنگ سفید روغنی مدل 13۸۶به شماره 
موتور 2114۶20وشاسیS14122۸۶371۶00وشهربانی ایران 
۶4_33۹ص44به نام محمد محمدی مفقود واز درجه اعتبار ساقط 

می باشد.
یزد

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی
 اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شــماره 1402۶0324001000702مــورخ  1402/2/17 هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقردر  واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملــک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای خلیل هاشــمی نژاد  
فرزند عیسی به   شماره شناسنامه 10 وکد ملی 472340۸۹۸3صادره از کویت  را نسبت 
به ششــدانگ عرصه واعیان یک باب مغازه به مساحت 21/20 متر مربع درقسمتی از پلاک 
74۶ اصلــی واقع دربندر ریگ  خریداری مع الواســطه از آقای علی مصدق ومحمد محمدی  
محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتــب در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی 
می شــود. در صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به ظرف مدت دو ماه آگهی اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم  نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شــد.  صدور ســند مالکیت مانع 

مراجعه متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی نمی باشد. م الف: 202
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24
محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت
 ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شــماره 1402۶0324001000۶۹۸مــورخ  1402/2/17 هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقردر  واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملــک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای خلیل هاشــمی نژاد  
فرزند عیسی به   شماره شناسنامه 10 وکد ملی 472340۸۹۸3صادره از کویت  را نسبت 
به ششــدانگ عرصه واعیان یک باب مغازه به مساحت 21/50 متر مربع درقسمتی از پلاک 
74۶ اصلــی واقع دربندر ریگ  خریداری مع الواســطه از آقای علی مصدق ومحمد محمدی  
محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتــب در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی 
می شــود. در صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به ظرف مدت دو ماه آگهی اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم  نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شــد.  صدور ســند مالکیت مانع 

مراجعه متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی نمی باشد. م الف:204
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24
محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه

 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شــماره 1402۶0324001000701مــورخ  1402/2/17 هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقردر  واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملــک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای خلیل هاشــمی نژاد  
فرزند عیسی به   شماره شناسنامه 10 وکد ملی 472340۸۹۸3صادره از کویت  را نسبت 
به ششدانگ عرصه واعیان یک باب ساختمان انباری  به مساحت 21/۶0 متر مربع درقسمتی 
از پــلاک 74۶ اصلی واقع دربندر ریگ  خریداری مع الواســطه از آقای علی مصدق ومحمد 
محمدی  محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15روز 
آگهی می شود. در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به ظرف مدت دو ماه آگهی اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم  نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شــد.  صدور ســند مالکیت مانع 

مراجعه متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی نمی باشد. م الف:203
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24
محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی
 اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شــماره 1402۶0324001000225مــورخ 1402/1/22 هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقردر  واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای محمد محمودنژاد  فرزند 
عبدالنبی  به   شماره شناسنامه2331 کد ملی 353۹54۶۶1۸ صادره از گناوه   را نسبت به 
سه دانگ  مشاع از ششدانگ عرصه واعیان یک قطعه زمین کشاورزی   به مساحت 34714  
متر مربع درقســمتی از پلاک ۸۸0 اصلی واقع در قریه جزیره گناوه   خریداری مع الواسطه 
از آقای عبدالنبی محمود نژاد و شرکاء  محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی می شــود. در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به ظرف مدت 
دو ماه آگهی اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم  نمایند. بدیهی است 
در صــورت انقضای مــدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر 
خواهد شد.  صدور ســند مالکیت مانع مراجعه متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی نمی باشد. 

م الف: 20۸
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸ تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24

محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شماره 1402۶0324001000۶۹۹مورخ  1402/2/17 هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقردر  واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای خلیل هاشــمی نژاد  فرزند عیسی به   
شــماره شناسنامه 10 وکد ملی 472340۸۹۸3صادره از کویت  را نسبت به ششدانگ عرصه 
واعیان یک باب مغازه به مساحت 20/43 متر مربع درقسمتی از پلاک 74۶ اصلی واقع دربندر 
ریگ  خریداری مع الواســطه از آقای علی مصدق ومحمد محمدی  محرز گردیده اســت. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی می شــود. در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به ظرف مدت دو ماه آگهی اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجــع قضایی تقدیم  نمایند. 
بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 
صادر خواهد شد.  صدور سند مالکیت مانع مراجعه متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی نمی باشد. 

م الف: 200
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24
محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی

 اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 1402۶0324001000۶۹5مورخ  1402/2/17 هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقردر  واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای خلیل هاشــمی نژاد  فرزند عیسی به   
شــماره شناسنامه 10 وکد ملی 472340۸۹۸3صادره از کویت  را نسبت به ششدانگ عرصه 
واعیان یک باب مغازه به مســاحت 20/7۶متر مربع درقسمتی از پلاک 74۶ اصلی واقع دربندر 
ریگ  خریداری مع الواســطه از آقای علی مصدق ومحمد محمدی  محرز گردیده اســت. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی می شــود. در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به ظرف مدت دو ماه آگهی اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجــع قضایی تقدیم  نمایند. 
بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 
صادر خواهد شد.  صدور سند مالکیت مانع مراجعه متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی نمی باشد. 

م الف:1۹۹
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24
محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی

 اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره0700 1402۶032400100مورخ  1402/2/17 هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقردر  واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای خلیل هاشــمی نژاد  فرزند عیســی 
به   شــماره شناســنامه 10 وکد ملی 472340۸۹۸3صادره از کویت  را نسبت به ششدانگ 
عرصــه واعیان یک باب مغازه به مســاحت 22/30  متر مربع درقســمتی از پلاک 74۶ اصلی 
واقع دربندر ریگ  خریداری مع الواســطه از آقای علی مصــدق ومحمد محمدی  محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی می شود. در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به ظرف مدت دو ماه آگهی اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم  
نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شــد.  صدور سند مالکیت مانع مراجعه متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی 

نمی باشد. م الف 201
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24
محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت

 ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شــماره 1402۶0324001000۶73 مورخ  1402/2/1۶ هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقردر  واحد ثبتی 
حــوزه ثبت ملک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای عبدالرحمن ملک زاده   
فرزند حسین  به   شماره شناســنامه 4 وکد ملی 353۹7۸52۶4 صادره ازگناوه را نسبت 
به ششدانگ عرصه واعیان یک باب خانه  به مساحت 324/75  متر مربع درقسمتی از پلاک 
۹17اصلی واقع درامامزاده گناوه   خریداری مع الواسطه از آقای سید احمد حسینی وشرکاء 
محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتــب در دو نوبت به فاصله 15روز آگهی 
می شــود. در صورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به ظرف مدت دو ماه آگهی اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم  نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شــد.  صدور ســند مالکیت مانع 

مراجعه متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی نمی باشد. م الف:207
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24
محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شماره 1402۶0324001000223مورخ 1402/1/22 هیات موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقردر  واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملــک بندرگناوه تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی اقای مهدی محمود نژاد  فرزند عبدالنبی 
به   شماره شناسنامه 52۹ وکد ملی 22۹۶۹4754۹ صادره از شیراز   را نسبت به سه دانگ 
مشاع از ششــدانگ  عرصه واعیان یک قطعه زمین کشــاورزی به مساحت 34714  متر مربع 
درقسمتی از پلاک ۸۸0 اصلی واقع درقریه جزیره گناوه  خریداری مع الواسطه از آقای عبدالنبی 
محمودنژادوشرکاء  محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15روز آگهی می شــود. در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به ظرف مدت دو ماه آگهی اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم  نمایند. بدیهی اســت در صــورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.  صدور سند مالکیت مانع مراجعه 

متضرر به مراجع ذیصلاح قضایی نمی باشد. م الف:20۹
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/3/۸

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/3/24

محمد چهابدار- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گناوه



گرگان-مهنازمحمدزمانــی  مدیرکل 
کتابخانه های عمومی استان گلستان در جلسه 
انجمن کتابخانه های عمومی استان از پیگیری 
جهت اختصاص زمین برای احداث کتابخانه 

مرکزی خبر داد.
جلســه انجمن کتابخانه های عمومی استان 
گلستان با حضور اعضای حقیقی و حقوقی در 
استانداری گلستان برگزار شد.در ابتدای جلسه 
آخوند میرزاعلــی، مدیــرکل کتابخانه های 
عمومی و رئیس دبیرخانه انجمن استان، بعد از 
تقدیر از همکاری اعضای انجمن و قرائت دستور 
جلســه، گفت: باید برای همه سنین و گروه  ها 
برنامه کتابخوانی تدارک دید و هدف  مان باید 
نهادینه سازی مطالعه و کتابخوانی در رفتارهای 
مردم باشــد.آخوند میرزاعلی افزود: با توجه به 
اینکه استان گلســتان فاقد کتابخانه مرکزی 
است، خواســتار تخصیص قطعه زمینی برای 
ساخت کتابخانه مرکزی و طرح موضوع در سفر 

ریاست جمهوری هستیم.

وی همچنیــن با اشــاره به نتایــج آمایش 
سرزمین کتابخانه های گلستان، تصریح کرد: 
مناطق جنوبی، شمال شــرقی و شمال غربی 
شهر گرگان تحت پوشش خدمات کتابخانه ای 
نیستند و شایسته است برای ارائه خدمات در 
این مناطق کتابخانه احداث، یا تمهیدی برای 

ارائه خدمات اندیشیده شود.
وی سپس با اشاره به اینکه ۹۶۶ روستا در استان 
شــرایط راه اندازی کتابخانه را ندارند، بهترین 
روش بــرای ارائه خدمات کتابخانــه ای به این 

مناطق را کتابخاه سیار دانست.
مدیرکل کتابخانه های عمومی استان گلستان 
در ادامه افــزود: در صــورت تخصیص اعتبار 
یا واگذاری یک دســتگاه خودرو بــه اداره کل 
کتابخانه های عمومــی، تجهیز، جذب نیروی 
راننده-کتابدار و برنامه ریزی فعالیت های آن را 

کتابخانه های استان بر عهده خواهد گرفت.
در ادامه جلسه فرهاد سمیعی، مدیرکل دفتر 
امور اجتماعی استانداری با اشاره به اجرای طرح 

۲۰۲۰ و ۴۰۴۰ در خصــوص ارائه خدمات در 
مناطق محروم روستایی و شهری، اظهار داشت: 
فرصت مناسبی برای ارائه خدمات کتابخانه ای 
در مناطق قلعه حسن، اوزینه و انجیرآب گرگان 

وجود دارد.
در ادامه جمشید شــعبانیان، معاون حقوقی 
اداره کل راه و شهرســازی استان در خصوص 
تخصیص زمین برای احداث کتابخانه مرکزی 
اســتان اظهار داشت: در ۳ ســایت در مناطق 
آسایش، اوزینه و شهرک رازی گرگان ظرفیت 
تخصیص زمین وجــود دارد و نیاز به پیگیری 

اداره کل کتابخانه های استان است.
خدیجه امینــی، رئیس کارگــروه فرهنگی 
ســازمان مدیریت و برنامه ریزی نیز مجموع 
اعتبارات لازم برای چهار پروژه  در حال احداث 
کتابخانه های عمومی را بالغ بر ۳۰ میلیارد تومان 
برآورد کرد.در پایان جلسه، سید علی مهاجر، 
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری 
و رئیس جلســه با جمع بندی مــوارد مطرح 

شــده بر پیگیری چهار پروژه در حال ساخت 
کتابخانه های عمومی استان از طریق معاونت 
فنی و عمرانی با حضور کارشناسان و همچنین 

مشارکت در طرح ۴۰۴۰ و ۲۰۲۰ برای جبران 
خلأ پوشــش خدمات کتابخانه ای در مناطق 

روستایی و شهری، تاکید کرد

اصفهان-مریم مومنی مدیر مهندسی ساختار پالایش و پخش فرآورده های 
نفتی ایران  به همراه تیمی از کارشناسان مهندسی ساختار از شرکت ملی پخش 

فرآورده های نفتی منطقه اصفهان بازدید کرد.
طی این بازدیدهای میدانی، علیرضا سلیمی معاون فنی  عملیاتی منطقه به تشریح 
عملکرد منطقه در حوزه عملیات و مهندسی پرداخت و تیم مذکور از نزدیک کمیت 
و کیفیت عملیات اجرایی در تأسیســات انبارهای نفت شهیدمحمد منتظری، 

تاسیسات گاز مایع، انبار ریلی آبنیل و انبار نفت شماره ۲ اصفهان را مشاهده کردند.
مدیر منطقه اصفهان در جلسه جمع بندی که در ستاد منطقه تشکیل شد به 
اهمیت این منطقه در جایگاه یک منطقه راهبردی برای شــرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی ایران، به برخــی از ویژگیهای ممتاز منطقه نظیر بالاترین 
حجم ذخیره ســازی فرآورده، در اختیار داشــتن انبار ریلی و انتقال فرآورده 
باخط لوله ۱۲ اینچ، دارا بودن بیشترین تعداد مجاری عرضه سوخت، فعالیت 
بیشترین تعداد شــرکت های زنجیره ای توزیع فرآورده، دارا بودن بزرگترین 

ناوگان حمل و نقل کشور و اولین انبار نفت تجهیز شــده به سیستم وی آریو 
اشاره کرد و خواستار توجه جدی به بازنگری ساختارسازمانی به لحاظ کیفی و 

کمی متناسب با جایگاه منطقه شد.

عبدالله گیتی منش در ادامه عنوان کرد: ظرفیت های ایجاد شده در منطقه اصفهان 
به گونه ای است که در شرایط سخت سوخت رسانی همواره نسبت به تأمین سوخت 
سایر مناطق نیز مبادرت داشته و در پیک مصرف، فرآورده های بارگیری شده از 
تأسیسات انبارنفت شهید محمد منتظری به ۱۵ منطقه دیگر در کشور نیز ارسال 

می شود
گیتی منش متوسط بارگیری روزانه در انبار نفت شهید محمد منتظری اصفهان را 
هزار و ۲۰۰ دستگاه نفتکش عنوان و اشاره کرد: حدود هفت درصد بنزین مصرفی 

در کشور و ۹ درصد نفتگاز مصرفی کشور در استان اصفهان مصرف می شود.
در ادامه سرلک، مدیر مهندسی ساختار پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران 
اظهار کرد: مناطق اصفهان، هرمزگان و تهران در نگاه شرکت ملی پالایش و پخش 
فرآورده های نفتی از مناطق ویژه محسوب شده و انتظار کارکنان این شرکت نیز 
انتظار درست و به جایی است که این مهم و بازنگری ساختار در مناطق شرکت ملی 

پخش فرآورده های نفتی در دستور کار مهندسی ساختار قرار گرفته است.

اصفهان منطقه  از  کشور  پخش  و  پالایش  ساختار  مهندسی  مدیر  بازدید 

اهواز – محمد مجدم مدیرعامل جمعیت هلال احمر 
استان خوزستان گفت: ۱۹7 خانه هلال شهری و روستایی 
در سطح استان با هدف افزایش سطح تاب آوری اجتماعی در 

حوادث و بحران ها و ایجاد آمادگی عمومی فعالیت می کنند.
 وحید شــعبانی بیان کرد: در تلاش هستیم با راه اندازی 
خانه های هلال در سراسر استان، زمینه را برای گسترش 
آموزش های همگانی امداد و کمک های اولیه و آمادگی 
در برابر مواجهه با مخاطرات در مناطق کمتر برخوردار و 
افزایش میزان تاب آوری اجتماعی دربرابر بلایای طبیعی 
و غیرطبیعی را فراهم کنیم. وی افــزود:۵8 خانه هلال 
شهری و ۱۳۹ خانه هلال روســتایی در استان فعالیت 
دارند که همه ارکان این مراکز از نیروهای داوطلب انتخاب 
و کلیه اقدامات توسط اعضا و داوطلبان برنامه ریزی و اجرا 
می شــود. در این خانه ها که به مثابه یک شعبه کوچک 

هلال احمر هســتند، واحد های جوانان، امداد و نجات، 
آموزش و داوطلبان به ارائه خدمات گوناگون عام المنفعه 
و بشر دوستانه می پردازند. مدیرعامل جمعیت هلال احمر 
استان خوزستان عنوان کرد: ســوانحی که در طی سال 
های اخیر در استان تجربه شده است از حیث گستردگی 
حوزه جغرافیایی نشان داد که مشارکت جوامع محلی در 
بهبود عملکرد دستگاه های امداد رسان بسیار تاثیر گذار 
و مثمر به ثمر است. شعبانی در ادامه مهمترین اقدامات 
خانه های هلال را جــذب اعضای داوطلــب، آموزش و 
سازماندهی اهالی هر منطقه عنوان و تصریح کرد: خانه 
هلال پلی ارتباطیست که می تواند تسهیل گری موثری در 
تأمین نیازهای اقشار آسیب پذیر و محرومان داشته و فرصت 
مناسبی را برای خدمات رسانی به ساکنان مناطق حاشیه 

شهرها و روستا های صعب العبور و کمتر برخوردار فراهم آورد.

ساری -امیری فر  یاسر امینی بیان داشت: مدولهای اول 
و دوم تصفیه خانه شهرک صنعتی امامزاده عبداله آمل توسط 
شرکت شهرکهای صنعتی استان، قبلاً در طی سالهای ۱۳8۴ 

تا ۱۳88 طراحی و به بهره برداری رسیده بود.
رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شــرکت شهرکهای 
صنعتی مازندران افــزود: طراحی و اجرای فاز توســعه 
)مدول ســوم( و بازسازی و نوســازی دو مدول قدیمی 
این شهرک صنعتی توسط شرکت شهرکهای صنعتی 
انجام و با صرف مبلغ حدود ۱۰۰ میلیارد ریال از ســوی 

واحدهای تولیدی اجرا گردید.
وی اظهار داشت: در حال حاضر مجموع ظرفیت پالایش 
ســه فاز )مدول( تصفیه خانه فاضلاب شهرک صنعتی 
امامزاده عبداله آمل به ۲۵۰۰ مترمکعب در شــبانه روز 
رســیده و در صورت رعایت واحدهای صنعتی در انجام 

پیش تصفیه، مشــکل مدیریت فاضلاب این شــهرک 
صنعتی بطور کامل مرتفع خواهد شد.

امینی تصریح کرد: فازهای اول و دوم تصفیه خانه فاضلاب 
شــهرک صنعتی امامزاده عبداله آمل توســط شرکت 
شهرکهای صنعتی استان طراحی و اجرا شده و فاز سوم 
آن توسط شرکت شهرکهای صنعتی استان طراحی و با 
هزینه واحدهای تولیدی مستقر در این شهرک صنعتی و 

با مدیریت شرکت خدماتی آن اجرا شده است .
لازم به توضیح است، همزمان با افتتاح فاز توسعه )مدول 
سوم( تصفیه خانه فاضلاب شــهرک صنعتی امامزاده 
عبدالــه آمل با حضور جمعی از مســئولین اســتانی و 
شهرستانی، سیســتم پیش تصفیه فاضلاب دو واحد 
تولیدی قند کاترین و مهد کالا در این شهرک نیز افتتاح 

و به بهره برداری رسید.

خوزستان مازندران

فعالیت بیش از 190 خانه هلال
 در خوزستان با هدف افزایش سطح تاب آوری اجتماعی 

مدول سوم تصفیه خانه فاضلاب شهرک صنعتی امامزاده عبداله 
آمل اجرا و به بهره برداری رسید

مدیرکل کتابخانه های عمومی استان تاکید کرد؛

وم تلاش جهت اختصاص زمین برای احداث کتابخانه مرکزی گلستان لز
26 تا 30 خرداد برگزار می شود؛

وهی عکس از نگاهی دیگر نمایشگاه گر
 در تالار نگار گذر

نمایشگاه گروهی عکس از نگاهی دیگر  طی روزهای ۲۶ لغایت ۳۰ خرداد ماه 
جاری در تالار نگارگذر برگزار می شود

در این نمایشگاه آثار هنرمندان :  نادیا مصلی نژاد، الهام بصیریان، مهدی جنتی، 
مریم رزقی، رعنا طهماسبی، فاطمه امینی، فاطمه روحی، فاطمه سادات کاهه، 
سیده فریبا صادقی، میترا عطار حامدی، پونه پورنامدار، زهرا حاجی باقری، 
الهام غفوری، سجاد سودی، عباس دمیرچی لو، سید سجاد الحسیني، سیده 
شهروز دهقانی، کیمیا فلاح، نایاب فاطمی کرد، نازنین قصدیان، مینا سیفی، 
امیر علی خادمان آبشــاری، اکرم عبادی، مجید ترابــی، منصور صعودزاده 
چنعانی، ســحرغضنفری، احمدرضا نجفی، مهتاب شاطرعباس، محمد 
پوربچاری، زهرا مجردی، امیرحسین جامه بزرگ، سمیرا علیرضایی، احسان 
مصطفی نژاد، حمیدرضا اشتری ماهینی، کیمیا مرزنگ، مرتضی محمدپور، 
حسام رحیمی، فاطمه حســین پور، رویا صاعد آرام، فاطمه حسین پور.به 
نمایش گذاشته می شود. این نمایشگاه از ۲۶ لغایت ۳۰ خرداد ماه ۱۴۰۲ در 
تالار نگاز گذر واقع در  خیابان شــریعتی سه راه طالقانی جنب سینما صحرا 
کانون اسلامی انصار برپا می شود علاقمندان می توانند از ۹ صبح تا ۱۹ پذیرای 
علاقمندان خواهد بود.گفتنی است مراسم افتتاحیه این نمایشگاه از ساعت ۱۶ 

الی ۱۹ روز ۲۶ خرداد برگزار خواهد شد

همایش تجلیل از خادمین سازمان بسیج ادارات 
استان کرمانشاه برگزار شد

کرمانشاه-حسنافخارزاده  همایش تجلیل از خادمین سازمان بسیج 
ادارات در راســتای برگزاری موکب های خدمت رســانی به زائرین مناطق 
عملیاتی بازی دراز در سالن همایش ســپاه نبی اکرم)ص(استان کرمانشاه 
برگزار شد. سردار ریحانی در تجلیل از خادمین گفت:فرهنگ جهاد کمتر از 
شهادت نیست و این مهم جز با پیروی از فرامین مقام معظم رهبری )مدظله 
العالی( بدســت نمی آید. وی برگزاری میزهای جهادی خدمت به مردم را 
جز با ارزش ترین اعمال دانست  و افزود:عمل صالح یعنی حرکتی که سبب 
تقویت و استحکام نظام اسلامی شــود. ریحانی عملیات بازی دراز را نتیجه 
ایمان،اخلاص،غیرت و شجاعت نیروهای رزمنده بسیج مردمی،سپاه و ارتش 
دانست و بیان کرد:عملیات بازی دراز نمونه بارز حماسه آفرینی رزمندگان 
اسلام است که در ســنگر های جهاد با اخلاص و ایمان و شهادت ایستادگی 

کردند.
ریحانی زنده نگاه داشتن یاد شهدا را از اهداف مهم سازمان بسیج ادارات بیان 
کرد و گفت:بی شک ، تلاش های دلسوزان و دست اندرکاران برگزاری اردوهای 
فرهنگی راهیان نور در معرفی مجاهدت هــا و ایثارگری های رزمندگان در 
دوران هشت سال دفاع مقدس ملت فداکار ایران اسلامی، جلوه ای از این کلام 
گهر بار حضرت امام خمینی )ره( می باشد که فرمودند:«خدا می داند که راه 
و رسم شهادت کور شدنی نیســت و این ملت ها و آیندگان هستند که به راه 
شهیدان اقتدا خواهند نمود و همین تربت پاک شهیدان است که تا قیام قیامت 

مزار عاشقان و عارفان و دلسوختگان و دارالشفای آزادگان خواهد بود«
در پایان همایش از سوی فرماندهی سپاه حضرت نبی اکرم )ص( از زحمات، 
تلاش ها و پشتیبانی مدیران و کارکنان ادارات استان در  برپایی ایستگاه های 
صلواتی بسیج ادرات و کارمندان در سالگرد عملیات غرور آفرین بازی دراز در 
شهرستان سرپلذهاب با اهدا لوح تقدیر از مهندس محمد مرادی مدیر عامل 
شرکت توزیع نیروی برق استان کرمانشاه و تعدادی از بسیجیان این شرکت 
که در ایجاد و برپایی ایستگاه صلواتی بازی دراز حضور فعال داشته اند تجلیل 

بعمل آمد.

اصلاح و بازنگری کتابچه پارک های جنگلی گلستان 

گرگان-مهنازمحمدزمانــی   مدیرکل منابع طبیعــی و آبخیزداری 
گلستان گفت: اصلاح و بازنگری کتابچه پارک های جنگلی استان گلستان 

درحال اجرا است.
حمید سلامتی در برنامه زنده تلویزیونی حرف حساب اظهار کرد: ۱7 پارک جنگلی 

در گلستان وجود دارد که جاذبه های طبیعی بسیار در این پارک ها وجود دارد.
مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری گفت: رسالت اصلی سازمان منابع طبیعی و 

آبخیزداری حفظ، اصلاح، احیاء، توسعه و بهره برداری اصولی از منابع طبیعی است.
وی با بیان اینکه منابع طبیعی وظیفه حفاظتی، مالکیتی و نظارتی دارد، گفت: 
گردشگری وظایف حاکمیتی ندارد و وظیفه هدایت و استفاده از سرمایه گذار و 

برنامه ریزی و سیاست گذاری را دارد  .
ســلامتی ادامه داد: در حال اصلاح و بازنگری کتابچــه  پارک های جنگلی 
استان هستیم تا بتوانیم با این بازنگری از توان و ظرفیت بخش خصوصی در 
واگذاری این پارک ها استفاده کنیم.وی گفت: پارک های جنگلی توسکستان 
گرگان، خدراولیاء کلاله و گلیداغ مراوه تپه با مســاحت ۴۵۲۱ هکتار پارک 
های جنگلی مصوب شده برای تهیه طرح هستند.سلامتی افزود: پارک های 
جنگلی تفرجگاه لرگی روستای افرا، تفرجگاه تقارلی شهر صادق آباد گالیکش 
و تفرجگاه گل رامیان در سال گذشته به دهیاری و شهرداری احاله مدیریت 
شده است. مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری گلستان گفت: پارک های جنگلی 
النگدره و ناهارخوران گرگان، دلند رامیان، امام رضا)ع( کردکوی، آقســو کلاله، 
کبودوال علی آباد، شیرآباد و قلعه تاشته رامیان و باغو بندرگزاحاله مدیریت شده 

است.

شهر سرزمین
روزنامه سراسری صبح ایران
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بوشهر

آغاز فرایند جذب 858 نفر از جوانان بومی  بوشهر در پالایشگاه های مجتمع گاز پارس جنوبی
بوشــهر –رضا حیدری  آغاز فرایند جذب 8۵8 نفر از جوانان بومی استان 

بوشهر در پالایشگاه های مجتمع گاز پارس جنوبی
مدیر عامل مجتمع گاز پــارس جنوبی از آغاز فرآیند جــذب 8۵8 نفر از جوانان 
تحصیل کرده استان بوشهر در مشاغل فنی پالایشــگاه های مجتمع گاز پارس 

جنوبی خبر داد.
، احمد باهوش در این باره بیان کرد: با تلاش های فــراوان و رایزنی های متعدد با 
مدیران ارشد وزارت نفت خوشبختانه برای اولین بار با جذب 8۵8 نفر از جوانان 
بومی استان بوشهر موافقت شــد و فرآیند جذب جوانان استان بوشهر به زودی 

آغاز خواهد شد.
باهوش در ادامه افزود: جوانان تحصیل کرده رشــته های فنی در سراسر استان 

بوشهر از طریق برگزاری آزمون، با همکاری دانشگاه خلیج فارس جهت اشتغال 
در پالایشگاه های سیزده گانه این مجموعه بکارگیری و جذب خواهند شد.

وی با اشاره به رشــته های مورد نیاز این مجموعه در فرآیند جذب تصریح کرد: 
 ، HSE جوانان کارآمد و خلاق اســتان بوشــهر دارای مدارک فنی در رشته های
تعمیرات، بهره   برداری و بازرسی فنی می توانند در این آزمون که تاریخ برگزاری 

آن متعاقبا اعلام خواهد شد شرکت کنند.
باهوش در ادامه خاطرنشــان کرد: مجتمع گاز پارس جنوبی در راستای توجه به 
فرمایشات مقام معظم رهبری و تحقق شعار ســال جاری مبنی بر« مهار تورم و 
رشــد تولید«، تمام تلاش خود را در جهت رشــد تولید پایدار و اشتغال جوانان 

پرتلاش بومی استان بوشهر بکار گرفته و در این مسیر حرکت خواهد کرد.

اصفهان

اهواز – محمد مجدم قرارداد پروژه اصلاح، آماده ســازي و 
توپکراني هوشمند ۱۰ رشته خط لوله ۱۶ اینچ میان شرکت ملی 
مناطق نفتخیز جنوب و شرکت صنایع الکترونیک شیراز از زیر 

مجموعه هاي شرکت صاایران وابسته به وزارت دفاع امضا شد.
 این پیمان که توافق اولیه آن در در بیست  و هفتمین نمایشگاه 
نفت، گاز، پالایش و پتروشیمی کلید خورده بود با امضای علیرضا 
دانشی مدیرعامل شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب و علیرضا 

عابدي مدیرعامل شرکت صنایع الکترونیک شیراز نهایی شد.
آیین امضا و مبادله این سند همکاری با حضور مدیر مهندسي و 
ساختمان، مشاور مدیرعامل در امور سرمایه گذاري، رئیس امور 
حقوقي و قراردادها، رئیس فنآوري اطلاعات و ارتباطات، رئیس 
روابط عمومي شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب و اعضای هیئت 

مدیره شرکت صنایع الکترونیک شیراز برگزار شد.
دانشی با اشاره به جایگاه راهبردي و نقش بي بدیل قریب به ۳۰ 

هزار کیلومتر خطوط لوله انتقال نفت و سیالات جانبي مناطق و اهمیت نگهداشت 
آنها گفت: پس از اعمال تحریم هاي ظالمانه، صنعت نفت چند سالي فاقد توپک هاي 

هوشمندي بود که از خارج تهیه مي شــد؛ لذا در دولت حاضر، مطالعه فراوان و رایزني 
کارشناسان مناطق با کارشناسان وزارت دفاع منتج به آن شد که ۱۰ رشته از خطوط 
لوله ۱۶ اینچ این شرکت جهت پایش و بهسازي در اختیار شرکت صنایع الکترونیک 

شیراز قرار گیرد؛ و چنانچه دانش فني مناسب حاصل شود، این میزان 
افزایش خواهد یافت.

وی ادامه داد: هدف اصلی صنعت نفت حمایت از توانمندی های داخلی 
در همه زمینه ها خواهد بود که از این طریــق بتوانیم اقدامي موثر در 
جهت اعتلاي کشور صورت دهیم؛ لذا در این مسیر صنعت نفت و دیگر 
ســازمانها پیگیر یک هدف واحد خواهند بود تا در نهایت مانع خروج 
سرمایه از کشور شده و در صورت اکتساب توانمندي در این زمینه چه 
بسا شاهد ورود ارز و ســرمایه به درون کشور باشیم. ما تلاش خود را در 
این مســیر قرار داده که با به پاي کار آوردن عزم و اراده ملي، به عنوان 
سربازان انقلاب، در بي اثر ساختن تحریم ها، دین خود را به نظام مقدس 

جمهوري اسلامي ادا کنیم.
در ادامه عباس رضایي رئیس فنآوري اطلاعات و ارتباطات شرکت ملی 
مناطق نفتخیز جنوب، به تبیین توانمندیهاي شرکت صنایع الکترونیک 
شیراز در حوزه تامین نرم افزارها و سخت افزارهاي تخصصي زیر نظر 
وزارت دفاع پرداخت و صرفه جویي اقتصادي و منافع ملي این قبیل قراردادها را قابل 

توجه ارزیابي کرد.

میان مناطق نفتخیز و شرکت صنایع الكترونیک شیراز به امضا رسید؛
قرارداد اصلاح ۱۰ رشته خط لوله انتقال نفت

خوزستان



سرپرست دفتر اقتصاد مسکن خبر داد
برخورد با بنگاه های فاقد مجوز

 سرپرست دفتر اقتصاد مسکن وزارت راه و شهرسازی از تداوم برخورد 
با بنگاه های فاقد مجوز خبر داد و گفت: طبق قانــون، برخورد جدی با 
بنگاه های فاقد مجوز که اقدام به ســوداگری کــرده و بنگاه های دارای 
مجوزی که اقداماتی خاف قوانیــن تعزیراتی و صنفی انجام می دهند، 

اجرایی می شود.
 

ابوالفضل نوروزی افزود: در کنار پلمب بنگاه های فاقد مجوز با بنگاه های 
مجوزداری کــه رفتارهای خاف مانند دریافــت حق الزحمه و یا صادر 
نکردن کد رهگیــری دارند نیز برخورد و جرایم ســنگینی طبق قانون 

برای آنها دیده شده است.
وی تصویب راه انــدازی پلتفرم های اماک در وزارت راه و شهرســازی 
را از دیگر مصوبات در مجلس شــورای اســامی عنوان کــرد و افزود: 
پلتفرم های امــاک مانند پلتفرم هایــی حمل و نقل و تاکســی های 
اینترنتی که موفق شــدند به مرور بخشــی از مشــکات حمل و نقل 
درون شهری را برطرف کنند، چالش های بخش معامات اماک را نیز 

رفع خواهند کرد.
نوروزی گفت: با اجرای این قانون، پلتفرم ها و اپلیکیشــن های اماک 
در کنار دفاتر مشــاوران اماک می توانند نسبت به امضای قراردادهای 
ملکی اقدام کنند، در حال حاضر مردم اگر بخواهند قراردادهای ملکی 
ببندند، صرفاً بایــد به دفاتر مشــاوران اماک بروند که بــا این قانون، 
پلتفرم ها هم می توانند این فرآیند را تسهیل کرده و به کمک مشاوران 

اماک بیایند.
سرپرســت دفتر اقتصاد مســکن وزارت راه و شهرســازی ادامه داد: 
به همیــن منظور اســتفاده از ظرفیت شــرکت های دانش بنیان برای 
راه اندازی ایــن پلتفرم می تواند کمک خوبی به مســتأجران و موجران 

باشد.

معاون سابق بانک مرکزی:
ح کارمزد مانع تعطیلی  اجرای طر

کارتخوان هاست
معاون ســابق فناوری بانک مرکــزی گفت: بانک ها همــواره به دنبال 
جذب منابع بیشــتر هســتند و برای دســتیابی به این هدف اقدامات 
بسیاری از جمله حذف کارمزد در شــبکه پرداخت را انجام دادند که به 

نوبه خود موجب شکل گیری رقابت ناسالم بین آن ها شده است.
ناصر حکیمی در پاســخ ســوالی مبنی بر اینکه اصاح نظام کارمزد در 
کشــور تا چه میزان ضروری است، اظهار کرد: در شــبکه پرداخت ۱۰ 
میلیون پایانه  داریم که بیش از ۴۰ هزار میلیارد تومان ســرمایه گذاری 
در آن صورت گرفته است. هزینه نگهداری این شــبکه در سال حدود 
۲۰ درصد و میزان استهاک آن نیز ۲۰ درصد است. بنابراین سالانه ۱۶ 

هزار میلیارد تومان هزینه سرپا ماندن آن بدون توسعه آتی است.

وی افزود: در سال های گذشــته با ناترازی بانک ها و مشکات پیش 
آمده بــرای آن ها به لحاظ ســودآوری و هزینه کرد از محل ســود و 
زیان شان این نگرانی را درپی داشــته است که آیا می توان این شبکه 
را مثل گذشته سرپا نگه داشت یا خیر؟ واقعیت این است که هزینه های 
نگهداری شبکه باتوجه به شرایط پیش آمده برای بانک ها دیگر ممکن 

نبود.
حکیمی با تاکید بر این که ضروری بود بخشــی از هزینه های نگهداری 
شــبکه پرداخت را ذی نفع نهایی پرداخت کند نه بانک ها، تصریح کرد: 
خوشــبختانه در نهایت بانک مرکزی با همکاری ســایر بانک ها به این 
جمع بندی رسید که بخشــی از هزینه های نگهداری شبکه پرداخت از 

پذیرنده دریافت شود.
به گفته معاون ســابق بانک مرکزی اگر این اتفاق رخ نمی داد شــبکه 
پرداخت در کشور روزبه روز کهنه تر و فرســوده تر می شد و خدمات آن 
روندی نزولی به خود می گرفت، بنابراین کمکی که اصناف و دارندگان 
کارت خوان ها در این زمینه می کنند، کمکی در راستای بهبود وضعیت 

شبکه و سرویس دهی آن است.
این کارشناس ارشــد امور بانکداری در پاســخ به این سوال که اصاح 
نظام کارمزد چه کمکی به بهبود کیفیت خدمات دهی شبکه پرداخت 
می کند، خاطرنشــان کرد: کارمزدی کــه به عنوان پــول جدید وارد 
اکوسیســتم پرداخت می شــود به منزله ســرمایه گذاری جدید برای 
نوآوری، به  روزرســانی و اســتفاده از ابزارهای جدید پرداخت اســت. 
بنابراین به باور من کارمزد یک سرمایه گذاری برای نگهداری و توسعه 

شبکه پرداخت است.
حکیمی ادامه داد: پول اصناف در شبکه بانکی است و برای آن ها تفاوتی 
نمی کند پولشان در کدام بانک باشــد. اما رقابت ناسالمی بین بانک ها 
برای رسوب پول شکل گرفته است که باعث می شود هزینه های شبکه 
بانکی بالا برود. یکی از هزینه ها هم حذف کارمزد بود. در بانک ها گمان 
می رفت رسوب گذاری پول جذاب اســت و لذا کارمزد به سمت حذف 
شــدن رفت اما در واقعیت پول در سیســتم بانکی در جریان اســت و 

رسوب آن عما بی معنی است.
وی گفت: بانک ها سال ها بابت استفاده از شبکه پرداخت یارانه داده اند، 
ولی اکنون منابع آن ها به پایان رســیده است و توان دادن یارانه بیش از 
این را ندارند. به همین دلیل قرار است بخشی از یارانه ای که به سیستم 

پرداخت داده شده، را کنار بگذاریم.
معاون ســابق بانک مرکزی در پاسخ به این ســوال که اصاح نظام 
کارمزد در پرداخت کارتی چــه تاثیری در بهبــود ارائه خدمات به 
پذیرنده ها می کند، گفــت: اولین فایده آن بهبــود وضعیت صورت 
ســود و زیــان و ترازنامــه شــرکت های پرداخت اســت. وضعیت 
اقتصادی ســال های اخیر موجب زیان دهی این شــرکت ها شــده 
و زیان دهی و ورشکســتی این شــرکت ها به معنــی از کار افتادن 

کارتخوان ها در سراسر کشور است.
وی با تاکید بر اینکه اصاح نظام کارمزد باعث تقویت بنیه شرکت های 
پرداخت الکتروینک می شــود، اظهار کرد: حتی می تــوان امیدوار به 

سرویس دهی بیشتر آن ها و معرفی ابزارهای جدید از سوی آن ها بود.

 افزایش ۲۰ هزار بشکه ای تولید نفت
مدیرعامل شــرکت نفت فات قاره ایران از افزایش ۲۰ هزار بشــکه ای 
تولید نفت خام این شــرکت در سکوی ســروش خبر داد و گفت:۷ چاه 

تولیدی میدان سروش وارد مدار شد.
به نقل از شــرکت نفت فات قاره ایران، دکتر علیرضا مهدی زاده افزود: 
این اقدام با انجام کابل اندازی در عمــق ۴۵ متری آب های خلیج فارس 
بین سکوی SWP۲ و سکوی ســروش و وارد مدار شدن ۷ چاه تولیدی 
این میدان عملیاتی شــد.وی افزود: با توجه به اینکــه کابل برق قدرت 
بین سکوی SWP۲ و ســکوی سروش دچار آسیب شــده بود، پس از 
تهیه آن، اقدامات لازم به منظور جایگزینی ایــن کابل انجام و عملیات 
کابل اندازی به شــرکت »صاایران« واگذار شد.مدیرعامل شرکت نفت 
فات قــاره ایران گفت: پــس از جایگزینی کابل جدید بــه جای کابل 
آسیب دیده و اتصال برق به سکوی فرعی، تولید چاه ها از سرگرفته شده 

و منجر به افزایش تولید ۲۰ هزار بشکه ای در این میدان شد.
مهدی زاده اضافه کرد: با توجه به افزایش فشــار چاه ها، تولید از سکوی 
فرعی سروش با ۳۰ هزار بشــکه در روز آغاز شــده که با وجود افزایش 
تدریجی میزان آب چاه ها و لزوم تولید صیانتی از مخزن، تولید ۲۰ هزار 

بشکه در روز از این میدان قطعی و تثبیت خواهد شد.
گفتنی اســت، شــرکت نفت فات قاره ایران به منظور افزایش تولید و 
بازگرداندن شــرایط صنعت نفت دریایی ایران به پیش از تحریم ها، از 
حدود دو سال گذشته اقدامات گســترده ای انجام داده که این اقدامات 
به افزایش تولید در میادین ابوذر، ســیوند و اسفند، سروش و … منجر 

شده است.

وئلا در حوزه های مختلف نفتی  ایران و ونز
قرارداد امضا کردند

ایران و ونزوئا همزمان با ســفر رئیس جمهوری به سه کشور آمریکای 
جنوبی در زمینه توســعه میدان ها و پایانه هــای نفتی، احیای ظرفیت 

پالایشی و پتروشیمی چند قرارداد همکاری امضا کردند.
 به نقل از وزارت نفت، همکاری های نفتی ایران و ونزوئا همزمان با روی 
کار آمدن دولت سیزدهم رونق بیشــتری گرفته است، این همکاری ها 
که از پارســال با امضای قرارداد اولیه برای توســعه پالایشگاه های این 
کشور با دانش فنی و تجهیزات ایرانی وارد فازی تازه شد، اکنون با سفر 
ســیدابراهیم رئیســی، رئیس جمهوری و امضای چند سند همکاری 
توسعه می یابند.ایران و ونزوئا در جریان این سفر، چند قرارداد نفتی در 
زمینه توسعه میدان ها و پایانه های نفتی، احیای ظرفیت پالایشگاهی 
و پتروشیمی امضا کردند.ایران و ونزوئا در مجموع حدود ۴۰ درصد از 
ذخایر نفت جهان را در اختیار دارند اما هر دو کشــور با تحریم های یک 

جانبه آمریکا علیه صنعت نفت روبه رو هستند.

با وجود ایــن تحریم ها، ایران توانســته ۸۵ درصــد از تجهیزات مورد 
نیاز صنعت نفت را بومی ســازی کند تــا افزون بر تأمیــن نیاز داخلی، 
در صادرات خدمــات فنی و مهندســی به کشــورهای منطقه و دیگر 

کشورهای نفتی از جمله ونزوئا وارد شود.

تاریخ هفته صرفه جویی در مصرف آب
 تغییر کرد

هفته اول تابستان به عنوان نماد آغاز فصل گرما به هفته »صرفه جویی 
در مصرف آب« نامگذاری شد که امسال این هفته نمادین به هفته آخر 

خردادماه یعنی ۲۶ خردادماه تا یکم تیرماه تغییر یافته است.
 هر ســاله در این هفته برنامه هایی توسط شــرکت های آب و فاضاب 
کشور در جهت اصاح الگوهای رفتاری در مصرف بهینه آب شهروندان 
اجرا می شود. از آنجا که نگاه حاکمیتی به مدیریت مصرف آب، اهمیت 
بالای آن را در پیشرفت و توسعه کشور نشان می دهد، حفظ و نگهداشت 
آب در تمام فصول امری اجتناب ناپذیراست. منابع آب در ایران محدود 
ولی برای مصرف شرب کافی اســت. از آنجا که منابع آبی قابل افزایش 

نیستند، لذا بهینه مصرف کردن آن امری الزامی و حیاتی است.
سال ۱۴۰۲ با توجه به چند سال خشکسالی گذشته اهمیت ویژه ای دارد. 
به همین دلیل هفته »صرفه جویی در مصرف آب« با شعار؛ »ایران، تغییر 
اقلیم، مســئولیت پذیری« به هفته آخر خردادمــاه یعنی ۲۶ خردادماه 
لغایت یکم تیرماه تغییر زمان پیدا کرده اســت. همچنین محورهای این 

هفته در قالب نامگذاری روزانه تدوین شده و به شرح زیر است:
جمعه ۲۶ خردادماه: آب، ارزش های دینی و ملی

شنبه ۲۷ خردادماه: خانواده، فرهنگ و مدیریت مصرف
یکشنبه ۲۸ خردادماه: آب، رسانه و افکار عمومی

دوشنبه ۲۹ خردادماه: پساب، صنعت و محیط زیست
سه شنبه ۳۰ خردادماه: آب، اقتصاد و بهره وری

چهارشنبه ۳۱ خردادماه: آب، عدالت اجتماعی و حقوق شهروندی
پنجشنبه ۱ تیرماه: آب، آموزش شهروندی و مسئولیت پذیری

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان تهران خبر داد

همکاری خوب صنایع استان تهران در مدیریت 
مصرف برق

 مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق اســتان تهران گفــت: ۹ واحد 
صنعتی بزرگ )صنایع فولادی و غیره( تحت پوشش این شرکت توزیع 
فعالیت می کنند که از ابتدای شروع طرح مدیریت مصرف در صنایع در 
نیمه خرداد تاکنون در مدیریت بار مصرفی خود از ساعت اوج به ساعت 

کم باری و ایام تعطیل همکاری خوبی داشته اند.
قاسم شهابی در جلســه هماهنگی ارتقای برنامه های مدیریت مصرف 
حوزه ستادی و مناطق تحت پوشش این شرکت، درباره برنامه مشترک 
وزارت نیرو و صمت بــرای تأمین حداکثری برق صنایــع در دوره اوج 
مصرف برق افزود: وزارت نیرو و توانیر با توجه به اهمیت بحث مدیریت 
مصرف به ویــژه در فصل تابســتان، به صورت روزانه گــزارش اجرای 
برنامه ها را پیگیــری می کنند.وی گفت: بر این اســاس همه همکاران 
مسؤول در حوزه ستادی و مناطق باید هر روز پاسخ گوی عملکرد خود 
باشــند و در اجرای برنامه های مدیریت بار به ویژه پیگیری این برنامه ها 

در بخش های صنعتی، اداری و خانگی به تاش های خود ادامه دهند.
شهابی خواستار رعایت مدیریت مصرف برق از سوی همکاران شاغل از 
نظر استفاده درست از سیستم روشنایی و سیستم سرمایشی در محیط 
کار شد و گفت: حساس سازی مشترکان و بیان اهمیت مدیریت مصرف 
برای عبور موفقیت آمیز از فصل پیک یکــی از عوامل موفقیت در جلب 
مشارکت مشــترکان در بخش های مختلف است که انتظار می رود این 
موضوع با اطاع رسانی و فرهنگ سازی به صورت جدی استمرار یابد تا 

مشترکان در این زمینه همکاری لازم را داشته باشند.
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مشاور وزیر راه و شهرسازی خبر داد

وش مسکن راه اندازی سکوهای رسمی خرید و فر

سمیرا ربیع مشاور وزیر راه و شهرسازی گفت: 
ســکوهای خرید و فروش با تایید قوه قضاییه به 

زودی راه اندازی خواهد شد.
سیدجواد سادات مشاور حوزه مســکن وزیر راه 
و شهرســازی در گفتگوی ویژه خبری با موضوع 
بررسی اقدامات دولت و مجلس برای ساماندهی 
بازار مسکن به تشــریح برنامه های این وزارتخانه 

در این بخش پرداخت.
مشــاور وزیر راه و شهرسازی در تشــریح برنامه 
های کنترل بازار اجاره گفت: نزدیک به یک سال 
است که در دولت مردمی ســیزدهم کنترل بازار 
اجاره در دستور کار است که برنامه های مختلفی 
داشت و شامل تهیه طرح ساماندهی بازار مسکن 
بود که با همراهی نماینــدگان مجلس به تصویب 
رسید و امیدواریم که شورای نگهبان نیز همکاری 
لازم را داشته باشــد تا به این روش بتوانیم کمک 
قابل توجهی به مــردم در این خصوص داشــته 
باشیم.ســادات ادامه داد: محور دیگر اقدام برنامه 
کنترل و ســاماندهی بازار مســکن، ساماندهی 
بنگاه های مشــاوران اماک بــود. طبق آخرین 
اقداماتی که مربــوط به ســاماندهی بنگاه های 
مشاوران اماک می شود مربوط به دهه ۸۰ است 
که نهایتاً بــه اعطای توکن، کــد رهگیری و ثبت 
قراردادها شــد که عماً در دهه ۹۰ ســاماندهی 
بازار مشاوران اماک رها شده بود. با توجه به اینکه 
این صنــف بزرگ ترین صنف به شــمار می روند 
بیشترین تخلفات را داشــتند که تاش کردیم تا 
اخال گرانی را که در پوشش بنگاه های مشاوران 
اماک اثرات نامطلوبی را بر بازار زمین و مســکن 

دارند را از گردونه خارج کنیم.
وی توضیح داد: بــا توجه بــه پیچیدگی اماک 
مسکونی و زمین اثرات اقداماتی که در دستور کار 
برای ساماندهی قرار گرفته است اجرای این قانون 
زمانبر خواهد بود. امــا در عین حال امیدی که در 
بدنه جامعه پیش آمده و اتحادیه و اتاق اصناف نیز 
پای کار آمدند نویدبخش اثربخشی این طرح که 

مراحل تصویب را می گذارند در آینده است.

الزام بنگاه های فاقد کدرهگیری به اخذ 
جواز رسمی و کد فعالیت

مشــاور وزیر راه و شهرســازی گفت: بنگاه های 
مشاور اماکی که دارای جواز و کد رهگیری است 
و حق الزحمه را رعایت می کند، نرخ گذاری خارج 
از عرف انجــام نمی دهــد، مقررات گذاری های 
دولــت را همچــون ۲۵ درصد افزایش ســقف 
اجاره بها در تهران و ۲۰ درصد در مراکز استان ها 
را رعایت می کنند بنگاه هایی هســتند که بازوی 
دولت در اجرای طرح ســاماندهی هستند و مورد 
پذیرش جامعه و دولت به شــمار مــی روند. اما 
بنگاه های مشاوران که اماکی مجوز و جواز کسب 
ندارند مــورد قبول نیســتند. بنابراین با حمایت 

اتاق اصناف و اتحادیه ها که کمک به جواز گرفتن 
و کد رهگیری می کنند مورد پذیرش ما به شــمار 

می روند.

شناسایی اخلال گران بازار زمین و مسکن
وی تصریح کرد: بخشی از اقدامات ایجابی دولت 
مربوط به مشــاوران امــاک و بخشــی مربوط 
به اخال گــران کان می شــوند که بــا اهداف 
پولشویی سرمایه خود را به بازار مسکن آورده اند 
و احتکارکنندگان مســکن به شــمار می روند. 
به عنوان نمونه در شــهر جدیــد پردیس افرادی 
هســتند که چند صد ملک را تحــت اختیار خود 
گرفته اند با اقدامات ایجابی باید مسکن خود را به 

بازار فروش و یا اجاره هدایت کنند.

سیاست احداث شهرهای جدید سرریز 
جمعیت کلانشهرها به آن شهرهاست

ســادات افزود: سیاســت دولت هــا در احداث 
شهرهای جدید ســرریز جمعیت کانشهرها به 
آن شــهرها و نه احتکار واحدهای مسکونی برای 
گران فروشــی بود و به همین دلیــل نیز دولت ها 
تاش کردند تا خدمات زیربنایی را به آن شهرها 
ارایه بدهند. هم اکنون احتکار زمین در شهرهای 
جدیــدی همچون پردیــس، پرند و هشــتگرد، 
فولادشــهر موضوع دلالی را در این شهرها رواج 
داده است که عرضه و تقاضای مسکن را به هم زده 
است و سبب شــده تا اجاره بها در شهری همچون 
پردیس برای مردم ســنگین شــود. بنابراین این 
اقدامات راهکاری است تا بازار مسکن ساماندهی 

شود.

ارایه کد رهگیری رایگان در سامانه 
معاملات املاک و مستغلات

مشاور وزیر راه و شهرسازی در خصوص سکوهای 
صــف و ارایه کد رهگیــری رایگان بــه معامات 
توضیح داد: در تاش هســتیم تا قــدرت قانون و 
قدرت فناوری را در اختیار مــردم قرار بدهیم که 
آخرین اقدام در این خصوص نیز راه اندازی سامانه 
ثبت معامات اجاره رایگان در ســامانه اماک و 
اســکان بود. افراد می توانند قراردادهای اجاره را 

رایگان در این سامانه ثبت کنند.
سادات افزود: برخی مشــاوران اماک رقم های 
بزرگــی را از موجران و مســتاجران بــرای ثبت 
قراردادها می گرفتند به این دلیــل که توکن در 
اختیار داشــتند با راه اندازی این سامانه )سامانه 
معامات اماک و مستغات( مشــکاتی از این 
دســت در حال حل و فصل شــدن است. در عین 
حال ماده ۱۸ قانون جهش تولید دانش بنیان، ما 
را ملزم کــرده بود تا این دسترســی را برای مردم 
ایجاد کنیم که بــا راه اندازی این ســامانه اینکار 

انجام شد.

سکوهای رسمی خرید و فروش مسکن
 به زودی راه اندازی می شود

وی ادامه داد: گام بعدی نیز گرفتن مجوزی بود که 
بتوانیم ســکوهای خرید و فروش را نیز راه اندازی 
کنیم که در این طرح دیده شــد که بــا تایید قوه 
قضاییه اینکار انجام خواهد شــد و مردم بتوانند 
خرید و فروش کنند. از آنجاییکه چند دســتگاه 
اجرایی با آن درگیر هســتند ایــن کار به زودی 

انجام خواهد شد.

سنجش حق الزحمه مشاوران املاک با 
ارزش معاملاتی و ارزش اجاره ای

وی در خصوص ساماندهی مشــاوران اماک نیز 
گفت: مشــاوران اماک در هیچیــک از قانون ها 
از جمله قانون موجر و مســتاجر کــه در دهه ۳۰ 
نوشته شد در رابطه با دفاتر ثبت اسناد رسمی که 
دهه ۷۰ ویرایش شد نام دفاتر ثبت اسناد رسمی 
قید شده است اما در هیچکدام از آنها در خصوص 
اینکه یک بنــگاه مشــاور اماک چــه وظایفی 
دارد قید نشــده اســت در این طرح در خصوص 
حق الزحمه مشــاوران اماک نکاتی مطرح شده 
اســت و حق الزحمه مشــاوران اماک با ارزش 
معاماتی و ارزش اجاره ای ســنجینده می شود و 

این سنجش وابسته به ارزش ملک نیست.

حمایت دولت از بنگاه های املاک
 رسمی کشور

مشاور مســکن وزیر راه و شهرســازی گام دوم را 
تشــدید ابزارهای نظارتی بر بنگاه های مشاوران 
اماک عنوان کرد و هــدف از این کار را حمایت از 

بنگاه های مشاور اماک رسمی برشمرد.
وی تصریح کرد: در تاش هستیم تا با این اقدامات 
از بنگاه هایی که به شــکل رســمی کار می کنند 
حمایت کنیــم و از ســوی دیگــر برخوردهای 
شــدیدتری با واحدهــای صنفی که به شــکل 
متخلف در حال فعالیت هســتند داشته باشیم. 
همچنین ابــزار تعزیرات را که بــرای موضوعات 
تولیدی استفاده می شد و در موضوعات خدماتی 
محدودیت هایی داشــت در این قانــون وظایف 
و مجوزهایی را به ســازمان تعزیــرات حکومتی 
دادیم تا شعب ســازمان تعزیرات حکومتی بتواند 
به موضوع مســکن که امروز بیشترین سهم را در 

سبد خانوار دارد بتواند ورود کند.
ســادات ادامــه داد: اعضای کمیســیون عمران 
مجلس شــورای اســامی با ســازمان تعزیرات 
حکومتی جلســاتی را برگــزار کردنــد و به این 
خاءهای قانونی اشــاره کردند. ایــن موضوع را 
در رابطه با ســازمان تعزیــرات حکومتی آوردیم 
و تــاش کردیم تا بــا کمک ســازمان تعزیرات 
حکومتی، اتحادیه و اتاق اصناف، و حمایت ادارت 

کل راه و شهرسازی این حوزه را ساماندهی کنیم.
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